
سخنگوی قوه قضاییه در رابطه با صحت خبر حکم اعدام 3 نفر از محکومین حوادث آبان 98:

حکم تایید شده است، اما...
اسماعیلی: اینکه حکم  اجرا می شود یا خیر؟ باید بگویم که اجرای احکام فرایند قانونی دارد که باید طی شود ممکن است در این 

فرایند قانونی دادرسی های فوق العاده مانند اعمال ۴۷۷ چه در این پرونده و چه در سایر پرونده ها نتیجه پرونده را توام با تغییر کند

حال و روز موسیقی در پساکرونا؛

ساز ساکت
 در روزهای کرونایی

»صبح امروز« به بررسی مشکلات ناشی از گران شدن لبنیات می پردازد؛

خداحافظی لبنیات
 با سفره خانواده ها

3

مدیر عامل سازمان بازآفرینی از تعریف پروژه های مشارکتی ساماندهی 

و بهسازی در شهرک شهید بهشتی خبرداد:

بازآفرینی زندگی در شهرک بهشتی
6
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حفظ امنیت نیروهای حاضر در خاک سوریه 

پیام روشن توافق نظامی 
تهران و دمشق

پرورش با ما
استفاده از اروپا

طبق آمار سالانه حدود ۱۵۰ تا ۱۸۰ هزار متخصص تحصیلکرده از کشور مهاجرت می کنند و لازم 
است برنامه ریزی جدی برای استفاده از این ظرفیت ها در داخل کشور صورت بگیرد

۴

حاشیه های دنباله دارکمیسیون اصل 9۰

بی قانونی در نظارتی ترین کمسیون مجلس
میرسلیم در اعتراض به نحوه سازکار انتخاب نامزدهای ریاست کمسیون 90 

توسط هیئت رئیسه و توهین آمیز خواندن آن، از رقابت انصراف داد
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حاشیه های دنباله دارکمیسیون اصل 90

بی قانونی در نظارتی ترین کمسیون مجلس
میرسلیم در اعتراض به نحوه سازکار انتخاب نامزدهای ریاست کمسیون 90 

توسط هیئت رئیسه و توهین آمیز خواندن آن، از رقابت انصراف داد

بیشــتر از یک ماه است که کار مجلس یازدهم شروع شده و کمیسیون های تخصصی 
هم با تعیین اعضا و هیات رئیســه سروسامانی به جلساتش داده اما در این میان هنوز 
تکلیف مهمترین بازوی نظارتی  خانه ملت یعنی کمیسیون اصل ۹0 در هاله ای از ابهام 

قرار دارد.
مجلس یازدهمی ها که پیش از نشستن بر صندلی های نمایندگی شعار نظارت و ارتقای 
جایگاه نظارتی قوه مقننه را ســر می دادند به نظر می رسد حواشی آنچنان دست شان را 
بسته اســت که هنوز فرصت پرداختن به تعیین رئیس کمیسیون اصل ۹0 نکرده اند و 
حالا هم که قرار است پرونده این کمیسیون در صحن علنی مجلس و با رای نمایندگان  
تعیین شود باز هم حواشی  دســت از سرشان بر نمی دارد و حرف و حدیث هایی درباره 

انتخاب کاندیداها مطرح شده است.
رقابت در حلقه کمیسیون اصل 90

گمانه  زنی ها درباره اینکه چه کســی قرار است سکان دار کمیسیون اصل ۹0 شود زیاد 
بود از رضا تقوی گرفته تا زاکانی و میرسلیم اما وقتی اسامی کاندیداهای ریاست بر این 
کمیســیون نهایی و اعلام شد دایره گمانه ها تنها درباره میرسلیم به واقعیت نشست؛ از 
آنجا که گفته می شــد علیرضا زاکانی خیال رفتن به ساختمان مرکز پژوهش ها را دارد 
وقتی در این میدان کاندیدا نشــد حرف و حدیث ها درباره او و عزمش برای ریاســت 
بر  ســاختمان مرکز پژوهش ها بیشتر شد؛ از سوی دیگر ماجرای کمیسیون اصل ۹0 و 

گزینه های هیات رئیسه برای معرفی به صحن، داستانی جدید را کلید زد.
شــانزدهم تیرماه بود که محمدحسین فرهنگی ســخنگوی هیات رئیسه مجلس از 5 
کاندیدا ریاســت کمیسیون اصل ۹0 ســخن گفت. او گفت: »براساس آئین نامه داخلی 
مجلس شورای اســلامی هر کدام از اعضای ثابت کمیسیون اصل ۹0 می توانند برای 
ریاســت این کمیسیون کاندیدا شوند. بر این اســاس آقایان نصر الله پژمان فر،حسن 
شجاعی علی آبادی،سید مصطفی آقامیرسلیم،محمود نبویان و سید نظام الدین موسوی 

برای ریاست کمیسیون اصل ۹0 مجلس شورای اسلامی نامزد شدند.«
او ادامه داد: »رئیس این کمیســیون طبق نظر اکثریت اعضا و با پیشنهاد هیئت رئیسه 

پارلمان با رأی نمایندگان برای مدت یک سال انتخاب می شود.«
از اعتراض میرسلیم تا توضیح آقای سخنگو

در طول ســال های گذشته همیشه حرف و حدیث پیرامون معرفی کاندیداهای ریاست 
کمیسیون اصل ۹0 وجود داشته است به طوری که همین یک سال پیش  از تعداد کم 
کاندیداها گلایه می شــد و این گلایه ها تا آنجا پیش رفت که فریاد انتقاد فرهاد تجری 
و بهرام پارســایی درباره نحوه معرفی کاندیداهای ریاست کمیسیون اصل ۹0 بلند شد؛ 
حالا با روی کارآمــدن مجلس یازدهم رنگ انتقادات تغییر کرده اســت و صحبت از 

بی حساب و کتاب معرفی کردن کاندیداها به میان آمده است.
وقتی فرهنگی از معرفی 5 گزینه ســخن گفت این تازه شــروع ماجرا بود و انتقادات 
زیادی به این اقدام مطرح شد اما فرهنگی در پاسخ به انتقادات گفت: »طبق آیین نامه 
داخلی مجلس شــورای اسلامی هیات رییسه حداقل می تواند دو نفر را به عنوان گزینه 
ریاســت کمیسیون اصل ۹0 به صحن علنی مجلس پیشنهاد کند اما با توجه به این که 
پنج نفر داوطلب بودند و هیات رییسه هم تاکیدی بر هیچ کدام از آنها نداشت مقرر شد 
این پنج کاندیدا به صحن علنی مجلس شــورای اسلامی معرفی شوند تا نمایندگان از 

بین این پنج نفر یک نفر را انتخاب کنند.«
البته این پاســخ چندان قانع کننده نبود و میرسلیم که مهمترین گزینه معرفی شده بود 
این رفتار هیات رئیسه را توهین آمیز خواند و با نامه ای تند و تیز خطاب به سکونشینان 

بهارستان از خیر ریاست بر این کمیسیون گذشت و انصراف داد.
او در این نامه نوشــت: »حساسیت و اهمیت اقدامات این کمیسیون ایجاب می کند که 
شایســته ترین فرد برای ایفای خدمات مدیریتی آن انتخاب شود و لذا قانونگذار وظیفه 
تشــخیص آن فرد را بر عهده هیئت رئیســه محترم قرار داده است و تایید آن با رأی 
مجلس انجام می گیرد. تشــخیص شایســتگی را هیئت رئیســه محترم باید بر مبنای 
ملاک هایی که به وظایف کمیســیون اصل ۹0 بر می گــردد با تدوین جدول امتیازات 
داوطلبان انجام می داد و کارشناسانه مشخص می کرد چه نامزدهایی مناسب ترند. این 
کار را نباید خود نامزدها مدعی شوند، چون قبیح است و نباید به صحن مجلس واگذار 
کرد، زیرا گرفتار رایزنی های غیر رسمی خارج از قواره های شایسته سالاری می شود.«

او در ادامه نوشت: »نتیجه این که هیئت رئیسه در معرفی شایسته ترین نامزدها کوتاهی 
کرده و این نقطه قوتی برای آن هیئت محترم محسوب نمی شود. البته یادآوری می کنم 
که همه نامزدها با حســن ظنی که به یکدیگر دارند از تصمیم بر حق هیئت رئیســه 
اســتقبال می کردند، اما این روش هیئت رئیسه مبنی بر معرفی همه نامزدها به مجلس 
و از ســر بازکردن مســئولیت، نوعی توهین به نامزدهای ریاست کمیسیون محسوب 

می شود گویا همه پافشاری در نیل به ریاست دارند.«
هیات رئیسه خودش را راحت کرد

محمدرضا میرتاج الدینی نماینده تبریز درباره حواشی اخیر و موضوع معرفی کاندیداهای 
ریاســت کمیســیون اصل ۹0 به خبرآنلاین گفت: »روال در گذشته این بود که هیات 
رئیسه دو نفر را انتخاب می کرد و آنها را به صحن معرفی می کرد تا نمایندگان از میان 

آنها یک نفر را انتخاب کنند. «
او ادامه داد: »به نظر می رســد در این دو هیات رئیســه کار خود را راحت کرده اســت 
و هر پنج نفری که برای ریاســت کاندیدا شــده بودند همه را تائید کردند و آنها را به 
صحن معرفی کردند. درواقع کار ارزیابی کاندیداها را به خود نامزدهای ریاست و صحن 
مجلس سپرده اند. درواقع هیات رئیسه که باید تلاش می کرد میان این 5 کاندیدا تفاهم 
ایجاد کند و یا آنهایی را که شایستگی بیشتری داشتند را از دیگران تمیز می داد و آنها را 
به صحن معرفی می کرد این کار را انجام نداد و همه را یکجا به صحن معرفی کرد. «
میرتاج الدینی گفت: »آنها باید در داخل امتیازات و شاخص هایی را مشخص می کردند 

و بر اساس آن افراد را تعیین می کردند.«
او در پاســخ به این سوال که ملاک تشخیص چه بوده است گفت: »هرچند آئین نامه 
ملاک مشــخصی را تعریف نکرده اســت اما از آنجا که کمیسیون اصل ۹0 یک کار 
حقوقی، قضایی و اجرایی اســت طبیعتا باید افرادی انتخاب شــوند که حقوقی بودن، 
قضایی بودن و ســوابق اجرایی در مدیریت های کلان کشــور را به عنوان مولفه های 

شایسته  بودن در نظر گرفته می شد که گویا این اتفاق رخ نداده است«
احتمال انصراف یک نفر دیگر 

البته آنطور که از شــنیده ها بر می آید گویا دایره انصراف از ریاست کمیسیون اصل ۹0 
قرار نیســت تنها به میرسلیم ختم شود و احتمالا یک نفر دیگر نیز به جمع انصرافی ها 
بپیوندد؛ موضوعی کــه محمدرضا میرتاج الدینی هم تا حدودی بر آن مهر تائید می زند 
و می گوید: آنطور که شــنیده ام احتمالا یک نفر دیگر انصراف دهد و رقابت میان ســه 
نفر برگزار شود. تا اینجای کار اما رقابت اصلی بین دو چهره منتسب به جبهه پایداری 
اســت و بعید به نظر نمی رسد ریاست این کمیسیون نیز به یکی از اعضای این جبهه 

در مجلس برسد.

حفظ امنیت نیروهای حاضر در خاک سوریه 

پیام روشن توافق نظامی تهران و دمشق
همــکاری نظامی میان 
چند  ســوریه  و  ایران 
ســالی است که ادامه 
دارد و حتــی پیش از 
شروع بحران در سوریه، 
همــکاری  توافقهــای 
میان  اقتصادی  و  نظامی 
ایران و ســوریه به امضا 
رسیده بود. روز چهارشنبه 
گذشــته یــک توافقنامه 
امنیتــی نظامی با حضور 
علــی عبدالله ایــوب، وزیر دفاع ســوریه و 
سرلشگر محمد باقری، رئیس ستاد مشترک 
نیرو های مسلح جمهوری اسلامی در دمشق 
به امضا رســید که یکی از اهداف آن تقویت 
سامانه دفاعی سوریه توسط ایران عنوان شده 
است. در بیانیه مشترک دو کشور آمده است: 
»یکــی از اهداف، ادامه مبارزه با تروریســم 
اســت. این قرارداد جدید در راستای کمک 
به فرماندهی نظامی و سیاســی دو کشور در 
ایفای نقش موثرتر در رویارویی با تهاجمات 
خارجی از راه افزایش امکانات تدافعی تهران 

و دمشق می باشد«.
این توافق در حالی امضا شــده که آمریکا و 
رژیم صهیونیستی به شدت در پی جلوگیری 
از اســتقرار نظامیان ایرانــی و متحدانش در 
سوریه اند. از ســوی دیگر روسیه نیز ظاهرا 
تمایل زیادی به افزایش نفوذ ایران در سوریه 
ندارد. پس قاعدتا این توافق پیام هایی برای 
این سه دولت دارد. هدف این توافق بیش از 
هر چیز مقابله با حملات هوایی رژیم اسرائیل 
اســت اما به عقیده تحلیلگران پیام سیاسی 
مهمی هم برای روسیه دارد. روسیه تاکنون 
به طور رســمی واکنشــی به توافق تهران 
و دمشــق نشــان نداده، اما برخی نشریات 
عربی زبان، روســی زبــان و روزنامه آلمانی 
»فرانکفورتر روندشــاو« در گزارش هایی بر 
ناهمخوانی این توافق با برنامه های روسیه در 
ســوریه تاکید دارند. نشریه آلمانی می نویسد 
رئیس جمهــوری روســیه، ولادیمیر پوتین 
مایل است جنگ داخلی سوریه هر چه زودتر 
خاتمه یابد و در یک روند »عادی سازی بلند 
مدت« این کشور به ثبات و حاکمیتی کارآمد 
رهنمون شود. بنابر این گزارش هدف مسکو 
حفظ جایگاه استراتژیک به دست آمده برای 
روســیه در منطقه و سهیم شدن در تجارت 
میلیارد دلاری بازســازی ســوریه است. به 
نوشته این نشریه روسیه و جمهوری اسلامی 
که به عنوان مهمترین حامیان دولت بشــار 
اســد محکوم به همکاری بوده اند اکنون در 
مورد نظم دوران پــس از جنگ داخلی وارد 

یک مناقشه شده اند.
اپوزیسیون  از شخصیت های  عبدالنور،  ایمن 
ســوریه هم در گفتگو با نشــریه »العرب«، 

نزدیک به عربســتان سعودی، توافق امنیتی 
نظامی ایــران و ســوریه را دارای چند پیام 
می داند که به گفتــه او یکی از آن ها متوجه 
روسیه ای می شــود که مخالف سیاست های 
اخیر نظام سوریه است. عبدالنور گفته است: 
»ایران از طریــق توافق اخیر تلاش می کند 
با فشــار هایی  توانایی های خــود در مقابله 
کــه برای خروج آن از ســوریه وجود دارد را 
گسترش دهد. ضمن آنکه این توافق، سخت 

باعث به چالش کشیدن روسیه ای می شود که 
برگ برنده مهمی را در سیطره بر سامانه های 

دفاع هوایی سوریه از دست می دهد.«
در تقابل با ایــن دیدگاه ها بوریس دولوگف، 
کارشناس و محقق ارشــد انستیتو مطالعات 
شــرقی روز پنج شــنبه به خبرگزاری روسی 
ایران  اســپوتنیک گفــت موضوع تــلاش 
برای رقابت با روســیه در ســوریه »تبلیغات 
غرب« اســت و این موضوع برای مســکو 
»کاملا بی معنی« اســت. او افزود: »موافقت 
نامه هایی که بین روســیه و ســوریه وجود 
دارد سال هاســت که به صورت مرحله ای و با 
موفقیت اجرا می شــوند و توافق فعلی ایران 
و سوریه بر مشــارکت روسیه و سوریه تاثیر 

نخواهد گذاشت.«
بوریس دولوگف اظهار کــرد حضور نظامی 

جمهوری اســلامی و روســیه در ســوریه 
مکمل یکدیگر اســت، زیرا به باور او »ایران 
توانایی های نظامی و فنی خاص خود را دارد 

که از آن در سوریه استفاده می کند.«
توســعه توافقات نظامی میان ایران و سوریه 
سیاستی اســت که باید در دستور کار ایران 
قرار گیــرد. تاکنون در مواردی بــا تاخیر و 
در مواردی هم بــه موقع این توافقات انجام 
شده اســت. جمهوری اسلامی ایران تصمیم 

گرفته از ســقوط حکومت در سوریه، تسلط 
تروریســم در منطقه و اشــغال این کشــور 
جلوگیری کند. حضور روســیه در سوریه در 
مقطعی انجام گرفت که نقش ایران در تثبیت 
حکومت سوریه و شکست دادن تروریسم در 
میدان مبارزه برجســته بود. مشــکل اصلی 
از  حمله های هوایــی، پهپادی و موشــکی 
سوی گروه های تروریســتی و یا دولت های 
حامــی آن ها اســت. رژیم صهیونیســتی و 
ترکیه از جمله این دولت ها هســتند. قرار بود 
که با حضور نظامی روســیه در ســوریه این 
کشور بتواند آسمان ســوریه را ایمن کند. تا 
از این طریق ارتش ســوریه، نیرو های بسیج 
مردمی ســوریه، نیرو های حزب الله و دیگر 
نیرو هایی که در این کشــور فعالیت داشتند 
و دارند از تهاجم هوایی در امان باشــند. در 

مناطقی ایــن اتفاق رخ داد و در مناطقی هم 
چتر حمایت هوایی روســیه کارساز نبود. در 
مناطقی که نظامیان روســی حضور داشتند 
پوشش هوایی مناســب بود، اما در مناطقی 
که ارتش ســوریه و دیگــر متحدانش به جز 
روســیه حضور داشتند پوشش هوایی ضعیف 
بود. در حال حاضر معادلات سیاسی روسیه با 
تغییر نیست. روسیه  قابل  رژیم صهیونیستی 
به دلایل زیــادی با رژیم اســرائیل ارتباط 

دارد. انتظــار می رفــت این ارتبــاط به عدم 
دخالت رژیم اســرائیل در خاک سوریه منجر 
شــود، اما این موضوع برای روســیه اولویت 
نداشــت. در مقاطع مختلف رژیم اســرائیل 
دست به حملات هوایی به مناطقی می زد که 
نیرو های دولتی، حــزب الله لبنان و نیرو های 
ایرانی حضور داشتند؛ بنابراین ایران و سوریه 
باید فکری برای حفاظت از منافع و نیروهای 
خود می کردند. طبعا این توافق ایران و سوریه 
آثار میدانی دارد. ایران در ســوریه با رعایت 
قواعد بازی دولت سوریه عمل کرده و عمل 
خواهد کرد. یکــی از این قواعد حفظ امنیت 
نیرو های حاضر در خاک سوریه است. ایران 
تلاش دارد خلأیی که روس ها نتوانستند و یا 
نخواستند پر کنند را با همکاری دولت سوریه 

پر کند. 

احتمال تقابل  فنــی و نظامی میان ایران و 
روسیه در ســوریه بعید به نظر می رسد. در 
بحث های فنی حتما باید هماهنگی هایی به 
وجود آید. حفاظت از آســمان سوریه بحثی 
ضروری است. در روی زمین تا حدود زیادی 
موفقیت حاصل شــده است. روسیه به دلیل 
ملاحظات سیاسی خود با رژیم صهیونیستی 
قادر نیســت فضای امن را در آسمان سوریه 
تامین کند. پس اصولا باید بپذیرد نیرو های 
دیگری که در خاک ســوریه مستقر هستند، 
امنیتشان حفظ شــود. البته این نکته را باید 
در نظر داشت که هدف استقرار دفاع هوایی 
در ســوریه، حملــه به رژیم صهیونیســتی 
نیســت، بلکه دفاع در برابــر حملات این 
رژیم اســت. این موضوع باید برای روسیه 
قابل درک باشــد. رژیم صهیونیستی شش 
دهــه عادت کرده که بــا حمایت آمریکا به 
همه کشور های همسایه حمله کند. حالا اگر 
کشــوری بیاید در مقابل این حمله ها سدی 
ایجاد کند قطعا در سیاست های تجاوزگرانه 
رژیم اســرائیل محدودیت ایجاد می شود. از 
ســوی دیگر آمریکا هم پی می برد که نباید 
برای رژیم اسرائیل چتر حمایتی برای حمله 
به همســایگان ایجاد کنــد. در نهایت باید 
گفت که توافق نظامی ایران و ســوریه سه 
پیام منطقه ای و بیــن المللی دارد »اول به 
اســرائیل که باید عملیات هــای هوایی اش 
در ســوریه را متوقف کنــد. دوم به آمریکا 
که باید سیاســت بازگذاشتن دست اسرائیل 
برای هرگونه حمله ای به همســایگانش را 
تغییر دهد و ســوم به روسیه که امنیت جان 
نیرو های حاضر در ســوریه حفظ شود و اگر 
روســیه حمایت نکند خود آن کشور ها این 

کار را می کنند.
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سخنگوی قوه قضاییه در رابطه با صحت خبر حکم اعدام 3 نفر از محکومین حوادث آبان 98:

حکم تایید شده است، اما...
اسماعیلی: اینکه حکم  اجرا می شود یا خیر؟ باید بگویم که اجرای احکام فرایند قانونی دارد که باید طی شود ممکن است در این فرایند 

قانونی دادرسی های فوق العاده مانند اعمال ۴۷۷ چه در این پرونده و چه در سایر پرونده ها نتیجه پرونده را توام با تغییر کند
سخنگوی قوه قضاییه گفت: چهارشنبه گذشته دستورالعمل 
مجددی بــرای اعطای مرخصــی به زندانیان صــادر و به 

واحدهای قضایی و زندان ها ابلاغ شد.
غلامحســین اســماعیلی در نشســت خبری امروز خود با 
خبرنگاران با اشــاره به آزادی۲5۷۴ نفر از محکومان مالی، 
گفت: بانــی و اقدام کننده موضوع مقــام رهبری بودند که 
هم خود پیشــگام بودند و هم دیگران را به فعالیت های توام 
با احســان در حق نیازمندان ترغیب کردنــد. با کمک بنیاد 

مستصعفان این گروه آزاد شدند.
وی ادامــه داد: مرخصی مجدد ریاســت قوه بــه زندانیان 
با مــوج دوم کرونا را داریم و براســاس تصمیم قوه قضاییه 
در چهارشــنبه گذشته دســتورالعمل مجددی برای اعطای 
مرخصی به زندانیان صادر و به واحدهای قضایی و زندان ها 
ابلاغ شد. اجرای قانون کاهش مجازات حبس را داشتیم که  
جزو قوانین مصوب مجلس قبل بود و این قانون در بسیاری 
جرایم مجازات حبس را کاهش داده و ابلاغ شــده تا پرونده 
زندانیانی که مشمول آن هستند مورد نظر قرار گیرد و اعلام 
شده در گام اول همه واجدین شرایط قانون از طریق سامانه 
استخراج شوند و در گام اول به مرخصی روند تا پرونده شان 

مورد بررسی قرار گیرد.
تایید محکومیت سه نفر به اعدام در ارتباط با حوادث آبان ۹8

اســماعیلی در پاسخ به ســوالی مبنی بر اینکه  آیا خبر تایید 
حکم اعدام ســه نفر در ارتباط با حــوادث آبان ۹8 صحیح 
اســت و آیا حکم این افراد اجرا خواهد شد یا اینکه هنوز راه 
حقوقی برای عدم اجرای احکام این افراد باز است؟ گفت: بله 
آنچه که از ناحیه همکاران به ما اعلام شــده این اســت که 
این حکم در دیوان عالی بعــد از فرجام خواهی که متهمان 
و وکلای آنهــا داده بودند به تایید دیوان عالی رســیده و به 

دادسرا اعاده شده است.
وی افزود: اینکه حکم  اجرا می شــود یا خیر؟ باید بگویم که 
اجــرای احکام فرایند قانونی دارد که باید طی شــود ممکن 
اســت در این فرایند قانونی دادرســی های فوق العاده مانند 
اعمال ۴۷۷ چه در این پرونده و چه در سایر پرونده ها نتیجه 
پرونده را توام با تغییر کند.ســخنگوی قوه قضاییه ادامه داد: 
تایید حکم در دیوان عالی صحت دارد. با توجه به مســایلی 
که  در رســانه ها اعلام شد چه در اصل احکام و چه در سایر 
دفاع از حقوق آنها  شــاید برای اولین بار است که گفته می 
شــود این پرونــده را خدای متعال کمک کــرد که جنایات 
اینها برملا شــود.  جزو اصلی اغتشاشات بودند اما در صحنه 
دســتگیر نشــدند و  پرونده دیگر و اتهام دیگر داشتند و  دو 
نفر در ســرقت مسلحانه دستگیر شــدند برای ربودن اموال 
یک خانم که مجهز به ســلاح سرد و اسلحه بودند  که خدا 
به این خواهر و جامعه کمک کرد و برخی بستگانش رسیدند 
و باعث دستگیری افراد شــدند. مشخص شد که در گوشی 
افــراد صحنه هایی که بانک و اماکــن عمومی را آتش می 
زننــد و اتوبوس های مربوط به شــهرداری را آتش می زنند 
و با جســارت از اعمال مجرمانه خود فیلمبرداری کردند بود 

و  برای برخی خبرگزاری های  خارج از کشــور ارسال کردند 
و در حافظه موبایل انها بود و  اینگونه مشــخص شد که  از 
اراذل و اوباشی بودند که در اغتشاشات دست به جنایت زدند.
وی افزود: خودشان از اعمال مجرمانه خود  بهترین مستندات 
را تهیه کردند و  همه اقرار داشتند و صحنه ها بازسازی شد و 

بهره مند از دفاع هم خودشان و هم وکلایشان شدند.
ســخنگوی قوه قضاییه گفت: در این پرونده ۴ نفر در فرایند 
دادرســی اعلام وکالت کردند بویژه یکی از وکلا که نسبت 
فامیلی با احد محکومین داشــت هم به لحاظ حرفه وکالت و 
هم تعصب خانوادگی دفاعیــات لازم را انجام داد و وکلای 
دیگر به همین شکل دفاع کردند. جلسات دادگاه فیلمبرداری 
شد و حضور وکلا و اقاریر آنها موجود است و مستندات وجود 

دارد نهایتا رسیدگی انجام و حکم صادر شد.
وی افزود: این آقایی که این روزها زیاد در رسانه ها و شبکه 
ها می گوید موکلین حق دفاع نداشتند یک وکیل خودخوانده 
اســت و هنوز فرم وکالت روی پرونــده ارائه نکرده. وکالت 
ســایر وکلا موجود است. ایشان اصلا مراجعه نکرده است و 
بعد از تایید حکم نامه ای به اجرای احکام داده که من وکیل 
آنها هستم و چه فضاسازی رسانه ای این  فرد مدعی وکالت 

ایجاد کرده است.
حکم پرونده مهدی جهانگیری صادر شد

 اسماعیلی در پاسخ به سوالی درباره آخرین وضعیت  پرونده 
مهدی جهانگیــری، گفت: دادگاه به اتمام رســیده و حکم 
صادر شده است، اما چون حکم قطعی نیست، اعلام نتیجه و 

جزئیات اتهامات را باید به قطعیت حکم موکول کرد.
وی درپاسخ به سوالی مبنی براینکه با توجه به اینکه وزارت 
بهداشــت اعلام کرده که مراسم عزا و عروسی باعث شیوع 
ایــن بیماری می شــود،  قوه مــی تواند بــه ان  ورود کند 
گفت: انچه که وزارت بهداشــت اعلام کرده، مصوبات ستاد 
کرونا بود و مصوبات ســتاد ملی مبارزه با کرونا برای بخش 
های مختلف و ســازمان های مردم نهاد و شهروندان لازم 
الاجراست و حتما از اجرای این مصوبات حمایت می کنیم و 
باید این مصوبات عملیاتی شود و در مراسم عروسی و ترحیم 
از نیروی انتظامی و پلیس نظارت براماکن عمومی خواستیم 
که با اتکا به مصوبات ستادملی مبارزه با کرونا از برپایی این 
مراســم جلوگیری کنند ولی از مردم می خواهیم خودشــان 
مراعــات کنند تا نیازی به پلیس نباشــد ولی در این میان با 
قانون شکنانی مواجه هستیم که با آنها برخورد خواهیم کرد.
اعدام  »موسوی مجد« جزو احکام قطعی لازم الاجرای 

ما است
ســخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به ســوالی مبنی بر اینکه 
آیا حکم اعدام  »موســوی  مجد« اجرا شــده یا خیر؟ گفت: 
اجرای حکم فرایندی دارد و اینگونه نیســت که حکم قطعی 
شــد بلافاصله اجرا شــود. در فرایند اجراست و تا امروز اجرا 
نشــده اما جزو احکام قطعی لازم الاجرای ما اســت. کاری 
به فضاســازی ها نداریم. امنیت جامعه و کشور ما خط قرمز 
ماست و کســانی که بخواهند امنیت شهروندان و کشور  را 

به مخاطره بیندازند مطمئن باشــند قوه قضاییه با صلابت و 
اقتدار با کســانی که ناامنی ایجاد می کنند برخورد می کند 
و  فضاســازی ها ما را عقب نخواهد راند، مگر می شود کسی 

اسرار کشور را به بیگانه بفروشد و ما بی تفاوت باشیم.
اعدام یک کارمند بازنشسته هوافضای وزارت دفاع

وی افزود: ما حکم مشــابهی را هفته قبــل اجرا کردیم در 
ارتبــاط با یکی دیگر از جاسوســانی که کارمند بازنشســته 
هوافضای وزارت دفاع کشور بود و سالها در این وزارت خانه 
کار کرده بود و  با بازنشســتگی پیش از موعد در ســال ۹5 
بازنشســته شده بود  و در ســال های پایانی خدمت و بعد از 
بازنشســتگی  به سرویس سیا وصل شــده بود و  به جهت 
اینکه آشنایی با فعالیت های موشکی ما داشت برخی از آن را  
به سازمان سیا فروخت و پول گرفت که شناسایی و بازداشت 
و محاکمه و محکوم به اعدام شــد و هفته گذشته حکمش 
اجرا شــد.  او آقای رضا عسگری  بود.  لذا ما با کسی تعارف 

نداریم و با امنیت کشورمان معامله نمی کنیم.
اظهارنظر سخنگوی قوه قضاییه درباره قرارداد 2۵ ساله 

ایران و چین
اسماعیلی در پاسخ به ســوالی درباره قرارداد ۲5 ساله ایران 
و چین که مخالفین می گویند یک ترکمنچای دیگر اســت 
و اینکه  آیا در این قراداد تمهیدات قضایی دیده شــده است 
گفت: این موضوع بیش از آنچه یک موضوع اقتصادی باشد 
که هســت ورود جریانات سیاسی به این موضوع مساله رابه 
حساســیت در افکار عمومی تبدیل کرده است و هم ضوابط 
در این تفاهم مورد لحاظ قرار گرفته وشایعات در باره ماهیت 
قرارداد مطرح شده صحت ندارد. هنوز به مرحله انعقاد قرارداد 
رسمی مبدل نشــده. یک تفاهم های اولیه ای هست که به  
قرارداد لازم الاجرا نرسیده و قطعا نهادهای ناظر که بخشی 
جزو نهادهای قوه مثل ســازمان بازرسی است و بخش دیگر 
که مجلس و دیوان محاســبات است، مراقبت های لازم  را 
بعمل می آورند. امروز جمهوری اســلامی ایران، کشــوری 
نیســت که زیر بار قراردادهای مشابه ترکمنچای برود و ما تا 
الان دلیلی که بر این ماهیت باشد به دستمان نرسیده است.

سیف و عراقچی در بازداشت نیستند
وی در پاســخ به ســوالی درباره آخرین وضعیت پرونده های 
»ســیف« و »عراقچــی« گفت: ایــن پرونده کمــاکان در 
دادسراست و  به لحاظ  نیازی که به تحقیقات تکمیلی داشته 
و با توجه به گزارشی که  دیوان محاسبات از طریق مجلس 
برای ما  ارسال کرده،  این موضوع با موضوعات  ارزی ناشی 
از مدیران ارشــد بانک مرکزی پیوند خورده است و  منتظر 
تکمیل تحقیقات هســتیم. هیچ کدام از این افراد بازداشــت 

نیستند.
شایعات در مورد »نرگس محمدی« را تایید نمی کنم

اسماعیلی در پاسخ به سوالی درباره نامه »نرگس محمدی« 
با توجه به شــیوع کرونا و انتقال وی به بیمارستانی دیگر و 
اینکه آیا این امکان وجود دارد، گفت: شــایعات در این زمینه 
را تایید نمی کنیم. ســلامت زندانیان جز اولویت های اصلی 

ما اســت. سلامت یکایک زندانیان فارغ از نوع جرم و میزان 
مجازات و شــخصیت فردی و اجتماعــی آنها جزو برنامه ما 
است. ما سلامت را برای تمام زندانیان می خواهیم و تبعیضی 
بین زندانیان قائل نیســتیم. همه زندانیان حتی آنهایی که در 
سرقت مســلحانه و قتل عمد و آدم ربایی هم مرتکب جرم 
شده اند. برای ما مهم هستند حتی اگر مشکوک شویم کسی 
مبتلا به کرونا است هم اقدامات لازم را انجام می دهیم و در 
زندان زنجان هم این اقدامات انجام شــده است. تبعیضی در 
این حوزه قائل نیستیم. ببینید جمهوری اسلامی ایران چگونه 

رفتار کرده که سلامت زندانیان تامین شده است.
گزارشی جدیدی از صید ترال به ما نرسیده است

وی در پاســخ به ســوالی  درباره برخورد بــا صید ترال در 
آب های جنوبی کشــور گفت: صید تــرال را در بخش های 
مختلف آب های ســرزمینی خود به لحاظ هم آسیب زیست 
محیطی و هم اشکالی که در فعالیت صیادان بومی و محلی 
ایجــاد می کند، مغایــر با ضوابط و مقــررات می دانیم و  به 
ضابطین قضائی نیــروی دریایی ســپاه و یگانهای دریایی 
نیــروی انتظامی که در خلیج فــارس و دریای عمان اعلام 
کرده ایم، هر کجا مشاهده شد با دستور قضائی برخورد شود. 
به مراکز قضائی اســتان ها ابلاغ شده که حتما برخورد کنند. 
متخلفین به ساحل هدایت می شوند و کشتی هایشان توقیف 

می شود. هنوز گزارش جدیدی بدست ما نرسیده است.
نخستین جلسه دادگاه اخلال ارزی ۶0 میلیون یورویی

سخنگوی قوه قضاییه درباره جزئیات دادگاه اخلال ارزی ۶0 
میلیون یورویی گفت: نخستین جلسه دادگاه اخلال ارزی ۶0 
میلیون یورویی در شعبه دوم دادگاه ویژه رسیدگی به پرونده 
اخلالگران ارزی و مفســدان اقتصادی و به ریاســت قاضی 

زرگر برگزار شد.
وی افــزود: 8 متهم پرونده به بهانه واردات کالا، ۶0 میلیون 
یــورو ارز مبادله ای از بانک دریافت کرده و بدون وارد کردن 
کالایی به کشــور، ایــن مبلغ ارز را در بــازار آزاد به فروش 

رسانده و سود حاصله را میان خود تقسیم کرده بودند.
در رابطه با انفجار نظنز متولیان امر باید اعلام نظر کنند

اســماعیلی در پاسخ به سوالی درباره انفجار در نظنز و اینکه 
اگر این اقدام، کار آمریکا و اســرائیل باشد و با توجه به اینکه 
ما اســرائیل را به رسمیت نمی شناســیم، می توانیم آن را از 
منظــر حقوق بین الملل مطرح کنیم؟ گفــت: اینکه در نظنز 
چه اتفاقی افتاده اســت، موضوعی است که باید متولیان امر 
دربــاره آنها اعلام نظر کنند. امــا هیچ کس و هیچ دولتی و 
هیچ جنایتکاری در جهــان نمی تواند از تعقیب بین المللی در 
مصونیت باشد، ولو اینکه ما کشوری را به رسمیت نشناسیم. 
جنایتکار را قابل تعقیب می دانیم. در کشــورها مبانی حقوقی 
متفاوتی است اما آنجا که جنایتی رخ می دهد، نظم عمومی 
بین المللی و قواعد کشورها این اجازه را می دهد که جنایتکار 
را تحت تعقیب قرار دهیم. رژیم غاصب صهیونیستی به دلیل 
جنایات جنگی در غــزه و جنوب لبنان باید مورد تعقیب بین 

المللی قرار بگیرد.

توافق نظامی ایران و سوریه سه پیام منطقه ای و بین المللی دارد؛ اول به رژیم صهیونیستی که باید عملیات های هوایی اش 

در سوریه را متوقف کند. دوم به آمریکا که باید سیاست بازگذاشتن دست اسرائیل برای هرگونه حمله ای به همسایگانش 

را تغییر دهد و سوم به روسیه که باید امنیت جان نیرو های حاضر در سوریه حفظ شود و اگر روسیه حمایت نکند خود 

آن کشور ها این کار را می کنند

,,
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رئیس کانون کارآفرینان توسعه گرای خراسان رضوی: 

بهره مندی صحیح از تسهیلگران اقتصادی منجر 
به تولید ثروت می شود 
رئیس کانون کارآفرینان توسعه گرای خراسان 
رضوی گفت: تســهیلگر اقتصــادی وظیفه 
مدیریــت پول های خــرد و مــازاد توان ها را 
بر عهــده دارد؛ بنابراین در  صورت اســتفاده 
صحیح از این ظرفیت هــا می توان خلق پول 
و تولید ثروت انجام داد. بــه گزارش روزنامه 
»صبح امروز« محســن شــرکاء با حضور در 
برنامه عصرانه های کارآفرینی معین اقتصادی 

شهرستان مشهد اظهار کرد: ما در کشور دارای دو نهاد بازرسی هستیم که شامل دیوان محاسبات 
و بازرســی کل کشور است که یک نهاد به مســائل مالی می پردازد و دیگری به مسائل ادارات که 
هیچکدام از آن دو مستقل نیستند. این در حالی است که ما نیازمند یک نهاد بازرسی و هدایت کننده 
مستقل هستیم. شرکا با اشاره به وظایف یک تسهیلگر اقتصادی افزود: ایجاد ارزش افزوده، خلق پول، 
تکمیل زنجیره ارزش و خلق بازارهای جدید چهار وظیفه اساســی برای یک تسهیلگر اقتصادی یا 
عامل توسعه است. به عنوان مثال با خرید ۲0 هزار تومان تخم نوغان می توان لباس هایی از جنس 
ابریشم به ارزش 1۷0میلیون تومان تولید کرد این در حالی است که اکنون نوغان داران ما به فروش 
پیله ابریشــم به قیمت  ۲میلیون تومان رضایت می دهند. بنابراین در این شــرایط ایجاد و تکمیل 
زنجیره ارزشی که بتواند ۲ میلیون تومان تخم نوغان را به 1۷0میلیون تومان لباس ارزشمند تبدیل 
کند، وظیفه عامل توسعه اقتصادی است.این اقتصاددان ادامه داد: نکته اینجاست که اگر از نیروهای 
متخصص استفاده شود، می توان از همان ۲0 هزار تومان تخم نوغان لباس های ابریشمی تولید کرد 
که معادل ۶00 میلیون تومان خریداری شود. معتقدم تسهیلگر اقتصادی وظیفه مدیریت پول های 
خرد و مازاد توان ها را بر عهده دارد؛ بنابراین در  صورت استفاده صحیح از این ظرفیت ها می توان خلق 
پول و تولید ثروت انجام داد. وی با اشــاره به نتایج طرح مثلث توسعه اقتصادی در خراسان رضوی 
گفت: اجرای این طرح توانسته است حتی در شرایط شیوع ویروس کرونا، امید را در دل ها زنده نگاه 
دارد. تاکنون روش مدیریت در کشــور براساس رفتار قبیله ای میان سیاسیون بوده و ترجیح منافع 

قبیله ای به منافع جمعی منجر به توقف فرایند توسعه شده است.
رئیس کانون کارآفرینان توســعه گرای خراســان رضوی افزود: در حال حاضر طرح مثلث توسعه 
اقتصادی توانســته  تمامی ارکان حاکمیت در اســتان را که ممکن است از نظر سیاسی با یکدیگر 
هم سو نباشند به تفاهم و تعامل برای تحقق یک هدف مشترک برساند که این شرایط یک فرصت 
طلایی برای استان محسوب می شود.شرکا خاطرنشان کرد: بررسی تجربه قلعه گنج کرمان نشان 
می دهد که تداوم اجرای این طرح به حضور اشــخاصی نظیر آقای رزم حســینی، استاندار خراسان 
رضوی متکی اســت. از سویی این نگرانی وجود دارد که همانند کرمان بعد از رفتن وی از خراسان 
رضوی فرایند اجرای طرح مثلث توســعه اقتصادی در اســتان دچار اشکال و توقف شود. از این رو 
معتقدم باید تمامی تلاش ها در راستای نهادینه کردن فرایند اجرای این طرح در استان انجام شود.

این اقتصاددان ادامه داد: من همان پیشنهاد توسعه گرا را دارم که صندوق های کارگشایی را با مازاد 
توانایی و مدیریت مردم ایجاد کنیم و در این راستا شهرداری باید فقط بستر لازم را مهیا کند.رئیس 
کانون کارآفرینان توسعه گرای خراسان رضوی با بیان  اینکه »از نظر من ورود شهرداری به مرحله 
اجرایی به هیچ عنوان مصلحت نیســت« تشریح کرد: بارها گفته ام که بایستی گروهی به بررسی 
مشــکلات گذشــته تا به امروز بپردازد و  گروهی دیگر نیز برای آینده بیاندیشد و برنامه ریزی کند 
تا چگونگی کاهش مشــکلات را دریابیم. نکته دیگر این است که برای بهبود اقتصاد شهر بایستی 
از تجربیات دیگر کشور ها اســتفاده کرد و از این تجربیات بهترین استفاده را برد.وی تصریح کرد: 
مردم برای خدمات مطلوب پول هزینه می کنند باید توجه داشت که شهرداری بایستی به شهروندان 
در بحث فرهنگ ســازی امتیاز داده و انگیزه ایجاد کند تا شــهروندان زباله تولیدی خود را تفکیک 
کنند و این کار خودبه خود برای مجموعه شــهرداری ثروت ایجاد می کند.رئیس کانون کارآفرینان 
توسعه گرای خراســان رضوی گفت: نکته ای که باید در نظر داشت که اگر برای جرم های کوچک 
جایگزینی به جای زندان داشته باشیم می توانیم به جای هزینه کرد در زندان از آن مجرم کسب درآمد 

کرد. این ها درآمدهای پایدار هستند و آسیب های اجتماعی را کاهش می دهد.

اقدامی جدی برای کاهش تنازعات محلی آب
وزیر نیرو با بیان اینکه »مصوبه چابک سازی ساختار آب کشور در فرآیند نهایی شدن است« گفت: 
وقتی در استان ها ببینند که مرزهای طبیعی حکومت آب، مرزهای سیاسی تقسیمات کشوری نیست، 

بلکه حریم طبیعی حوضه آبریز است به مرور تنازعات آبی بین استانی کم رنگ خواهد شد.
به گزارش »صبح امروز« و به نقل از تســنیم رضا اردکانیان، وزیر نیرو اظهار کرد: با جدیت روی 
مدیریت حوضه آبریز و جایگزینی آن با مدیریت استانی آب در حال کار هستیم. مصوبه ای از هیئت 
وزیران در این زمینه گرفته ایم که در فرآیند نهایی شــدن است؛ این مصوبه مبنی بر چابک سازی 
ساختار آب کشور و از جمله بخش های چابک سازی و هدف آن استقرار سازمان های مدیریت حوضه 
آبریز اســت.وزیر نیرو با اشــاره به تنازعات استانی و محلی آب در برخی نقاط کشور گفت: استقرار 
سازمان های مدیریت حوضه آبریز قطعاً در کاهش جنجال های استانی آب تأثیرگذار است. وقتی در 
اســتان ها ببینند که مرزهای طبیعی حکومت آب، مرزهای سیاسی تقسیمات کشوری نیست، بلکه 
حریم طبیعی حوضه آبریز اســت، به مرور این تنازعات بین استانی کم رنگ و زمینه های مصالحه و 

مفاهمه بیشتر می شود و حتماً هم مسئولان استان های مختلف در این زمینه کمک خواهند کرد.

بنیاد مستضعفان از طریق بانک سینا اقدام کند
بانک مرکزی درواکنش به اظهارات رئیس بنیاد مســتضعفان مبنی بر اینکه »اگر بانک داشتیم در 
ایام کرونا به مردم وام قرض الحســنه می دادیم« اعلام کرد:  بنیاد، سهامدار اصلی بانک سینا است 

که می تواند تمام مقاصد خویش در زمینه اعطای قرض الحسنه را بدون هیچ محدودیتی اجرا کند.
بــه گزارش روزنامه »صبح امروز« روابط عمومــی بانک مرکزی اعلام کرد: بانک مرکزی همواره به 
تأســی از سیره پیامبر عظیم الشأن اسلام)ص( و ائمه معصومین)ع( بر حمایت، ترویج فرهنگ و سنت 
نیکوی قرض الحســنه به عنوان یکی از احکام دین مبین اسلام تأکید دارد؛ بر این اساس تلاش شده 
اســت با سیاست گذاری مقتضی و ایجاد زمینه و زیرســاخت های لازم، گسترش و توسعه تسهیلات 
قرض الحسنه به عنوان یکی از اهداف و مسئولیت های نظام بانکی کشور که در قانون عملیات بانکی 
بدون ربا )بهره( نیز بر آن تأکید شده، جامعه عمل بپوشاند.در حال حاضر و در اجرای تکالیف و مسئولیت 
های یادشده بخش قابل توجهی از تسهیلات شبکه بانکی به قرض الحسنه اعطایی برای تأمین نیازها 
و حوائج ضروری اقشار مختلف جامعه از جمله ازدواج، اشتغال، درمان و جبران خسارت حوادث طبیعی 
اختصاص می یابد. علاوه بر این با تدوین مقررات ناظر بر بانک ها و صندوق های قرض الحسنه و صدور 
مجوز در این رابطه تلاش شــده تأمین نیازهای مالی متقاضیان به ویژه اقشــار آسیب پذیر، تسهیل و 
تسریع شود. همچنین با همین رویکرد طی سالیان اخیر شرکت های تعاونی اعتبار نیز موظف شده اند 
صرفاً در چارچوب قرض الحسنه فعالیت کنند.با ذکر این مقدمه در خصوص اظهارات اخیر رئیس محترم 
بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی مبنی بر اینکه »می خواهیم بانک قرض الحسنه تأسیس کنیم، بانک 
مرکزی مجوز نمی دهد/اگر در روزهای کرونایی بانک داشــتیم، به مردم وام قرض الحسنه می دادیم« 
توضیحات زیر به منظور آگاهی عموم مردم اعلام می شود:بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی هم اکنون 
ســهامدار اصلی و عمده بانک سینا است که می تواند تمام منویات و مقاصد خویش در زمینه اعطای 
قرض الحســنه را بدون هیچ گونه محدودیتی اجرا کند.چنانچه استفاده از ظرفیت بانک یاد شده برای 
این مهم مدنظر نیســت، بنیاد مستضعفان می تواند اهداف و مأموریت های متصور در خصوص فعالیت 
متمرکز در زمینه قرض الحسنه اعم از تخصیص و تجهیز را به صورت مستقل از طریق تأسیس یک 
صندوق قرض الحسنه و یا از طریق بانک سینا پیگیری کند. در حال حاضر ضوابط و مقررات موجود، 
اجرای هر دو روش مذکور را حمایت می کند.علاوه بر دو راهکار یاد شده چنانچه بنیاد مستضعفان در 
نظر دارد از طریق منابع داخلی خود به اعطای قرض الحسنه بپردازد، می تواند با بهره گیری از سازوکار 
»قرض الحســنه ویژه« که ضوابط آن در نظام پولی و بانکی کشــور اجرایی شده هم از رهگذر بانک 
سینا و هم از طریق ایجاد صندوق قرض الحسنه تک شعبه ای عاملیت پرداخت قرض الحسنه از محل 
منابــع داخلی خود را واگذار کند.نکته پایانی اینکه بانک مرکزی از دیدگاه و برنامه رئیس محترم بنیاد 
مستضعفان استقبال و آمادگی کامل خود برای رسیدگی به هر یک از راهکارهای اشاره شده را اعلام 

می کند. بدیهی است در صورت وصول تقاضا به قید فوریت، بررسی و اقدام خواهد شد.

»صبح امروز« به بررسی مشکلات ناشی از گران شدن لبنیات می پردازد؛

خداحافظی لبنیات با سفره خانواده ها

محصـولات  مصـرف 
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خصـوص  بـه  لبنـی 
بـه  ماسـت  و  شـیر 
مهم تریـن  عنـوان 
مـورد  غذایـی  مـاده 
اهمیـت  از  بـدن  نیـاز 
ارتقـاء  در  بالایـی 
سـلامت مـردم برخـودار 
اسـت و حـذف لبنیات از 
روزانـه  غذایـی  برنامـه 
بـه  ناگـواری  تبعـات 
دنبـال دارد. شـاید یکـی از راه هـای کنترل 
مـواد  از  اسـتفاده  غیرواگیـر  بیماری هـای 
انـواع  حـاوی  کـه  اسـت  سـالم  غذایـی 
ویتامین هـا و پروتئین هـای مـورد نیـاز بدن 
هسـتند. در ایـن بیـن، خـوردن روزانه یک 
لیـوان شـیر و همچنیـن سـایر مـواد لبنـی 
می توانـد قـوای جسـمانی فـرد را در مقابله 
بـا انـواع بیماری هـا تا حـدود زیـادی مقاوم 

سازد.
بهتریـن راه بـرای تقویـت اسـکلت بـدن، 
اسـتفاده از کلسـیم اسـت و لبنیـات یکی از 
بهتریـن منابع کلسـیمی به شـمار می روند؛ 
چراکـه بـدن انسـان کلسـیم را از طریـق 
مصـرف لبنیـات بهتـر از روش هـای دیگـر 
جـذب می کنـد؛ بـه همیـن خاطـر وقتـی 
کـه اسـتفاده از محصـولات لبنـی را حذف 
می کنیـد، بایـد بدانیـد کـه بدن تـان را در 
وضعیـت ابتـلا بـه پوکـی اسـتخوان قـرار 
می دهیـد و حتـی احتمـال شکسـتگی های 

افزایـش می دهیـد. را  اسـتخوانی 
بـه گـزارش روزنامـه »صبـح امـروز« 85 
محصـولات  و  لبنیـات  صنعـت  درصـد 
لبنـی در اختیـار بخـش خصوصـی بـوده و 
بـازار آن بـه شـدت رقابتـی اسـت و بـرای 
مصرف کننـده حـق انتخاب ایجـاد می کند. 
در چنیـن بـازاری که رقابت فشـرده اسـت 
کاهـش کیفیـت و افزایـش قیمـت بـرای 
تولیدکننده دارای ریسـک اسـت. در صنعت 
شـیر 1۲0 هزار شـغل مسـتقیم وجـود دارد 
و در کل ایـن زنجیـره بیـش از ۲ میلیـون 
نفـر شـاغل هسـتند.آنچه بیشـتر از تـورم 
و  جامعـه  مصـرف  بـر  قیمـت  افزایـش  و 
سـلامت آن تأثیرگـذار اسـت،  خـروج آرام 
توقـف  به دلیـل  جامعـه  اذهـان  از  شـیر 
و  دولتـی  ملـی،  ترویجـی  برنامه هـای 
از آن خطرناک تـر حمله هـای  خصـوص و 
رسـمی و غیررسـمی بـه محصـولات لبنی 
مانند شـایعه وجود آفلاتوکسـین و وایتکس 
برنامـه ای  از  دولـت  خـروج  و  شـیر  در 

حمایتـی نظیـر شـیر مدرسـه اسـت.
بـر اسـاس آمـار سـازمان بـورس، حاشـیه 
سـود شـرکت های لبنـی بورسـی بـه حدود 
اسـت.  رسـیده   ۹8 سـال  در  درصـد  سـه 
همچنیـن ۴0 درصـد، معـادل پنـج میلیون 
تـن از ظرفیـت کارخانه هـای صنعتی و 30 
درصـد معـادل سـه میلیـون تـن از ظرفیت 
دامداری هـا خالـی اسـت. در 10 سـال اخیر 
نیـز 830 واحـد صنعتـی کوچـک تعطیل و 

نیمه تعطیـل شـده اسـت.
در گفت وگـو بـا چند تن از شـهروندان بیان 
کردنـد کـه میـزان مصـرف لبنیات خـود را 
بـه دلیـل افزایـش قیمت ها کاهـش داده اند 

»امیـر« بیان کرد: »سرپرسـت یک خانواده 
شـدن  گـران  از  بعـد  و  هسـتم  نفـره  دو 
گوشـت، مـرغ، برنـج و سـایر مواد غذایـی 
تـا  گرفتیـم  تصمیـم  همسـرم  نظـر  بـا 
محصـولات لبنی بیشـتری مصـرف کنیم تا 
بتوانـد تاحـدودی جایگزیـن گوشـت و مرغ 
شـود، اما اکنـون با گران شـدن محصولات 
لبنـی نمیدانیـم که چـه چیـزی را جایگزین 
آن کنیـم، بـه خصـوص که مصرف شـیر و 
مشـتقات آن بـرای بدن بسـیار مفید اسـت 
و از بـروز بسـیاری از بیماری هـا جلوگیـری 

می کنـد«.
»سرپرسـت  داد:  توضیـح  نیـز  »حبیـب« 
خانـواده ای 5 نفـره هسـتم کـه دو فرزنـدم 
دانشـجو و یـک فرزنـدم محصـل هسـتند. 
پیـش از گرانـی قیمت هـا هـر روز شـیر و 
هفتـه ای دوبـار ماسـت، کـره، پنیـر و خامه 
بـه  را  شـیر  اکنـون  امـا  می کـردم،  تهیـه 
صـورت روز درمیـان و سـایر محصولات را 
نیـز بیشـتر از دوبار در مـاه نمی توانـم تهیه 
کـه مصـرف  می دانـم  را هـم  ایـن  کنـم. 
بچه هـا  مخصوصـاً  افـراد،  بـرای  لبنیـات 
در سـنین مدرسـه بسـیار ضـروری اسـت، 
امـا چـاره ای نـدارم و گرانـی اجنـاس فقـط 
باعث شـرمندگی بیشـتر من نـزد خانواده ام 
گفتـه  بـه  اسـت کـه  درحالـی  شـده«.این 
فریبـا کوهدانـی متخصـص تغذیـه و رژیـم 
تغذیـه  علـوم  دانشـکده  اسـتاد  و  درمانـی 
پزشـکی  علـوم  دانشـگاه  رژیم شناسـی  و 
تهـران »لبنیـات یکـی از گروه هـای اصلی 
غذایـی  سـبد  در  بایـد  کـه  اسـت  غذایـی 
خانـوار وجـود داشـته باشـد و جـزء برنامـه 
غذایـی روزانـه افراد باشـد؛ یعنی بر اسـاس 
میـزان انـرژی کـه بدن هـر فرد بـه آن نیاز 
دارد، بایـد حداقـل دو و حداکثـر سـه سـهم 

لبنیـات مصـرف کنـد«.
حدف لبنیات مساوی با حذف استخوان ها

کوهدانـی بـا توضیـح اینکه »عـدم مصرف 
لبنیـات باعـث عـدم رسـیدن مـواد مغـذی 
مهـم ماننـد کلسـیم بـه بـدن می شـود که 
خـود در تأمیـن یـک سـری از ویتامین های 

ماننـد ویتامیـن »دی« نقـش  بـدن  مهـم 
سـویی  از  کـرد:  تشـریح  دارد«  به سـزایی 
دیگـر لبنیـات در ترمیـم بخش عمـده ای از 
پروتئینـی کـه بـدن بـه طـور روزانـه به آن 
نیازمنـد اسـت، نقـش دارد. درواقـع حـذف 
سـلامت  به ویـژه  بـدن  سـلامت  لبنیـات، 
اسـتخوان ها را بـه خطـر می انـدازد. افـراد 
بـا مشـکلات  در دوران سـالمندی  بیشـتر 
اسـتخوانی مواجـه می شـوند و واقعیـت این 
ایـن مشـکل  اگـر می خواهنـد  کـه  اسـت 
دوران  از  کـه  اسـت  لازم  کننـد،  مهـار  را 

کودکـی ایـن پیـش گیـری  را آغازکننـد.
ایـن اسـتاد دانشـگاه بـا اشـاره بـه اینکـه 
خـود  زندگـی  اولیـه  دوران  از  بایـد  افـراد 
رژیـم غذایی مناسـبی داشـته باشـند، گفت: 
مصـرف  مناسـب،  غذایـی  رژیـم  اجـزای 
مناسـب و کافـی لبنیـات اسـت تـا از ایـن 
طریـق کلسـیم کافـی را دریافـت کننـد تـا 
تراکـم اسـتخوانی مناسـب در آنـان ایجـاد 
شـود. در ایـن راسـتا نیـاز اسـت تا افـراد با 
صرفه جویـی در سـایر اقلام غذایـی، بودجه 
خـود را بـرای خریـد لبنیـات تنظیـم کننـد. 
از سـویی دیگـر نیـاز اسـت تا سـازمان های 
یارانه هایـی  از  بخشـی  بـا  بتواننـد  دولتـی 
را کـه بـه مـواد غذایـی اختصـاص دهنـد، 
لبنیـات را در اولویـت قـرار دهنـد تـا ایـن 
بخش آسـیب کمتـری از موضـوع گرانی ها 
ببینـد و خانواده هـا نیـز با شـناخت درسـتی 
کـه در این خصوص پیـدا می کننـد، بتوانند 
سـبد غذایی  اولویت هـای  جـزء  را  لبنیـات 
خـود قرار دهنـد.در این راسـتا آرش فرزادنیا 
خراسـان  شـیر  تخصصـی  کمیتـه  دبیـر 
رضـوی، در خصـوص قیمت هـا و شـرایط 
حاکـم در ایـن حـوزه چنیـن مطـرح کـرد: 
وابسـتگی  پروتئینـی  محصـولات  قیمـت 
سـالیان  در  دارد.  نهاده هـا  بـه  شـدیدی 
گذشـته و از زمانـی کـه ارز ۴ هـزار و ۲00 
تومانـی وارد عرصـه شـد، قـرار بر این شـد 
که دولت سـه نهـاده اصلی یعنـی جو، ذرت 
و سـویا را بـا نرخ ارز ۴ هـزار و ۲00 تومانی 
تأمیـن کنـد کـه در برخـی مـوارد موفق به 
تأمیـن آن شـد و بـازار نیـز کنتـرل گشـت، 
امـا در طـی ۴ مـاه اخیـر دولـت بر اسـاس 
شـرایط اسـتان ها نتوانسـت بیـش  از 10 تـا 

15 درصـد نهـاده دولتـی را تأمیـن کنـد.
سردرگمی دامداران برای ادامه کار

دو  دامـداران  شـرایط  ایـن  در  افـزود:  وی 
راه بیشـتر ندارنـد یـا بایـد دام های خـود را 
حـذف کـرده و بـه کشـتار گاه برسـانند و یا 
اینکـه بـا همین شـرایط بـه کار خـود ادامه 
دهنـد کـه در ایـن صـورت مجبور هسـتند 
اگـر  کننـد.  روز  بـه  را  خـود  قیمت هـای 
دام دار بـه دلیـل نداشـتن خـوراک بخواهـد 
گاو خـود را حـذف کنـد، بایـد گوشـت آن 
را بفروشـد، امـا در بـازار انباشـت گوشـت 
زیـاد اسـت و قیمـت منصفانه ای نیـز وجود 
نـدارد. در حـال حاضـر شـرایط بـه گونه ای 
اسـت کـه تولید کننـدگان در حـال ورود بـه 
یـک بـازی دو سـر باخت هسـتند؛ زیـرا نه 
می تواننـد نهـاده را تأمین کننـد و نه قیمتی 
کـه در بـازار برایشـان تعییـن شـده عادلانه 
اسـت که باعـث ضـرر مضاعف بـرای آنان 

می شـود.

ضـرورت از سـرگیری حمایت هـای دولتـی 
محصـولات  تولیدکننـدگان  و  دامـداران  از 

لبنی 
خراسـان  شـیر  تخصصـی  کمیتـه  دبیـر 
روز هـا  ایـن  کـه  اسـت  معتقـد  رضـوی 
از  بهتـر  روزی  و  حـال  نیـز  کارخانجـات 
دامـداران و تولید کننـدگان محصولات لبنی 
ندارنـد. لازمـه رفـع این شـرایط این اسـت 
کـه دولت حمایت هـای قبلی خود را از سـر 
بگیـرد؛ زیـرا هیـچ صنعتـی بـدون حمایـت 
دولـت عمـلًا نمی توانـد کاری انجـام دهد، 
امـا متأسـفانه در دولت همتـی وجود ندارد و 

دولـت صنعـت را رهـا کـرده  اسـت.
سامانه »بازار گاه« کمک خاصی به 

دامداران نمی کند
دولـت  حمایت هـای  خصـوص  در  وی 
خاطر نشـان کـرد: دولـت سـامانه ای بـه نام 
طریـق  از  دامـداران  کـه  دارد  »بـازار گاه« 
مـورد  و سـویای  آن می تواننـد جـو، ذرت 
کلیـه  یعنـی  کننـد؛  تأمیـن  را  خـود  نیـاز 
واردکننـدگان و خریـداران بایـد از طریـق 
ایـن سـامانه و براسـاس سـهمیه بندی کـه 
فـروش  و  خریـد  بـه  اسـت  شـده  انجـام 
بپردازنـد، امـا عمـلًا وقتـی بـه این سـامانه 
دریافتـی  محصـول  میـزان  شـود  مراجعـه 
بسـیار کم تـر از محصـول مـورد  نیاز اسـت.

فرزادنیـا بـا بیـان اینکـه »وزیر گفته اسـت 
را  نهاده هـا  از  درصـد   30 توانسـته ایم  مـا 
بـا نـرخ دولتـی تأمیـن کنیـم« بیـان کـرد: 
شـاید در برخـی مـوارد ایـن اتفـاق بیفتـد، 
امـا چیـزی کـه در عمـل اتفـاق می افتـد 
بسـیار کم تـر از ایـن مقـدار اسـت و ایـن 
مقـدار نهایتـاً بیـن 10 تـا 15 درصد اسـت. 
در برخـی زمان هـا ماننـد اوایـل سـال قبل 
دولـت توانسـته تا 100 درصد نیـاز را تأمین 
کنـد، امـا مشـکلات ارزی و نبـود ارز عملًا 
همـه اقشـار را دچـار چالـش کـرده  کـه راه 
بیـرون آمـدن از ایـن چالش آزاد سـازی ارز 

. ست ا
آزادسازی ارزتنها راه مبارزه با افزایش 

قیمت ها
خراسـان  شـیر  تخصصـی  کمیتـه  دبیـر    
تـا زمانـی  ادامـه توضیـح داد:  رضـوی در 
دولـت،  باشـد  این گونـه  بـه  شـرایط  کـه 
تولیدکننـده، صنایـع تبدیلی، مصـرف کننده 
و کارخانـه دار بایـد دائمـاً با یکدیگـر درگیر 
یارانـه ای  ارز  از  را  خـود  سـهم  تـا  باشـند 
جـز  چـاره ای  دلیـل  همیـن  بـه  بردارنـد، 
آزاد سـازی ارز وجـود نـدارد و بازتاب هایـی 
نیـز کـه از سـوی بـازار منعکـس می شـود، 
نشـان گر این اسـت کـه ارز آزاد خواهد  شـد 
و زمانـی کـه ایـن اتفاق رخ دهد مشـکلات 
افـرادی کـه نقدینگی و سـرمایه در گردش 
دارنـد، رفـع خواهـد شـد. تعـداد زیـادی از 
دام ها کشـتار خواهد شـد و سـرمایه ژنتیکی 
کشـور از بیـن خواهـد رفت، اما افـرادی که 
سـرمایه در گـردش بیشـتری دارنـد، امکان 
و  دارنـد  را  بانکـی  وام هـای  از  اسـتفاده 
قدرتمند تـر هسـتند، ایسـتادگی می کننـد تا 

بـازار خـود را تأمیـن کنـد.
ملـی  توسـعه  صنـدوق  از  انتقـاد  بـا  وی 
تشـریح کـرد: حـدود سـه سـال اسـت کـه 
صنـدوق توسـعه ملـی، وام هـای بـا سـود 

پاییـن را از روی صنعت دامپروری برداشـته 
گلخانه هـا  بـه محصـولات  را  آن  و  اسـت 
اختصـاص داده  اسـتکه ایـن اقـدام یکـی از 
سیاسـت های اشـتباهی کـه در چـدد وقـت 
اخیـر در صنـدوق توسـعه اتفـاق افتـاده و 

اثـرات آن اکنـون قابـل مشـاهده اسـت.
خراسـان  شـیر  تخصصـی  کمیتـه  دبیـر 
رضـوی در خصـوص تأثیـر افزایـش قیمت 
لبنیـات بـر روی تقاصای خرید آن از سـوی 
اتفاقـی کـه  مـردم خاطرنشـان کـرد: هـر 
باعـث افزایـش قیمت شـود کاهش مصرف 
را در پـی خواهـد داشـت. زمانی کـه قیمت 
یـک ظـرف ماسـت بـه 30 هـزار تومـان 
پـی  در  را  تقاضـا  رسـیده ، کاهـش شـدید 
داشـته اسـت؛ زیـرا خانـواده ای که یـک بار 
در هفتـه اقـدام به خرید ماسـت می کرده اند 
اکنـون بایـد هـر دو یـا سـه هفته اقـدام به 
خریـد آن کننـد. امیـدوارم کـه محصـولات 
حـذف  خانواده هـا  غذایـی  سـبد  از  لبنـی 
نشـود.وی بـا بیـان اینکـه »ارز چنـد نرخی 
مشـکلات اقتصـادی زیـادی را بـه وجـود 
آورده؛ بنابرایـن امیدواریـم تک نرخـی شـود 
و بـازار بتوانـد راه خود را بر اسـاس عرضه و 
تقاضـا پیـدا کند نه بـازار دسـتوری« گفت: 
زمانـی کـه قیمت تمام شـده شـیر بالای 3 
هـزار و300 تومـان اسـت چطـور می تـوان 
آن را 3 هـزار تومـان فروخت؟ با آزاد شـدن 
ارز، نهـاده، قیمت هـا و ارائه یارانه معیشـتی 
پذیـر،  آسـیب  قشـر  بـه  کالا  بـه صـورت 
بسـیاری از مشـکلات اقتصادی کشـور رفع 
خواهـد شـد. در ایـن راسـتا نیـاز اسـت تـا 
یارانـه ۴ هـزار و ۲00 تومانـی کـه بی هدف 
درحـال توزیـع اسـت و بـه جـای اینکـه به 
دسـت مصرف کننـده برسـد در دسـت گروه 
خاصـی اسـت کـه آن را برنمی گرداننـد بـه 
تولید کننـدگان  و  دسـت گروه هـای هـدف 
پاییـن  دهک هـای  بـا  لبنـی  محصـولات 
برسـد تـا قیمـت آزاد شـود و یک بـار برای 
همیشـه تکلیف کشـور مشـخص گردد و از 
ارز چنـد نرخـی، رانت و فسـادی کـه وجود 

دارد نجـات پیـدا کنیم. 

خبر

آرش فرزادنیا: 
امیدواریم که یارانه ۴ هزار و 
2۰۰ تومانی که بی هدف درحال 
توزیع است و به جای اینکه به 
دست مصرف کننده برسد به 
دست گروهی خاص می رسد که 
آن را برنمی گردانند به دست 
گروه های هدف و تولید کنندگان 
محصولات لبنی با دهک های 
پایین برسد تا قیمت آزاد شود 
و یک بار برای همیشه تکلیف 
کشور مشخص گردد و از ارز 
چند نرخی، رانت و فسادی که 
وجود دارد نجات پیدا کنیم

آرش فرزادنیا: قیمت 
محصولات پروتئینی وابستگی 
شدیدی به نهاده ها دارد. در 
سالیان گذشته قرار بر این 
شد که دولت سه نهاده اصلی 
جو، ذرت و سویا را با نرخ 
ارز ۴ هزار و 2۰۰ تومانی 
تأمین کند، اما در طی ۴ ماه 
اخیر دولت بر اساس شرایط 
استان ها نتوانست بیش  از ۱۰ 
تا ۱5 درصد نهاده دولتی را 
تأمین کند
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محدودیت پارک های مشهد
هدی یعقوبی، معاون خدمات شهری شهردار مشهد گفت: حضور در بوستان ها تنها با استفاده 
از ماسک ممکن است و زمین های بازی کودکان و تجهیزات ورزشی موجود در پارک ها بسته 
می ماند و شــهروندان برای تردد در پارک ها باید از ماســک استفاده کنند و زمین های بازی 
کودکان و تجهیزات ورزشی موجود در سطح بوستان ها و فضای سبز بسته می ماند. همچنین 

کلیه آبخوری ها و آبسردکن ها  غیرفعال است.

سایه سیاه کرونا
دکتر لاری، سخنگوی وزارت بهداشــت از شناسایی ۲هزار و 5۲1 مورد جدید کووید 1۹ در 
کشــور طی ۲۴ ساعت گذشــته خبر داد وگفت: تا امروز ۲۴ تیر 13۹۹ و بر اساس معیارهای 
قطعی تشــخیصی، دو هزار و 5۲1 بیمار جدید مبتلا به کووید1۹ در کشور شناسایی شد که  
یک هزار و 8۲0 نفر از آنها بســتری شده و متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، 1۷۹ بیمار 
کووید1۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به 13 هزار و ۲11 

نفر رسید.

6 تا 1 سال حبس در انتظار تغییر دهنگان 
پلاک خودرو

ســرهنگ عین اله جهانی، معاون اجتماعی و فرهنگ ترافیک پلیس راهور ناجا با هشدار به 
افرادی که به تغییر ارقام و حروف پلاک خودرویشان اقدام می کنند، گفت: این افراد به حبس 
محکوم خواهند شــد و فردی که اقدام به تغییر ارقام پلاک وسیله نقلیه کند، نه تنها مرتکب 
عمل مجرمانه شــده بلکه در صورت ارتکاب تخلفات رانندگی، ممکن است جریمه اش برای  
خودرو فرد دیگر ثبت شــود. بنابر این تغییر در ارقام خودرو نه تنها دارای تبعات قضایی است 
بلکــه تبعات اجتماعی را نیز بــه دنبال دارد و فرد بی تقصیری باید تاوان تخلفی را پس دهد 

که بی خبر و بیگناه بوده است.

ورود ممنوع؛ بسته شدن آرامستان های مشهد
حجت الاسلام مهدوی دامغانی مدیرعامل سازمان فردوس های شهرداری مشهد از برقراری 
مجدد محدودیت در ورودی آرامســتان ها شــهرداری مشــهد خبــر داده و گفت: در اجرای 
مصوبات ستاد مبارزه با ویروس کرونا و اعلام استانداری محترم خراسان رضوی، با توجه به 
اعلام وضعیت قرمز در شهر مشــهد، به منظور پیشگیری از اپیدمی ویروس کرونا و رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی، ورودی آرامستان های شهرداری مشهد تا اطلاع ثانوی مسدود شد. 
مردم جهت حفظ سلامت جامعه و قطع زنجیره انتقال بیماری کرونا از مراجعه به آرامستان ها 
خودداری کنند و خانواده متوفیان برای برگزاری مراســم تشییع با کمترین تعداد در آرامستان 

حضور یابند، از ماسک استفاده نموده و فاصله گذاری اجتماعی را رعایت نمایند.

اطلاعیه دانشگاه علوم پزشکی مشهد در 
رابطه با داروی »رمدسیویر«

دانشــگاه علوم پزشکی مشهد با صدور اطلاعیه ای اعلام کرد: داروی »رمدسیویر« که گفته 
می شــود در درمان کرونا کاربرد دارد هنوز در پروتکل های درمانی کشــور وارد نشــده و با 
داروخانه هایی که این دارو را در مناطق زیرپوشش این دانشگاه به فروش می رسانند، برخورد 
قانونی خواهد شــد و رمدســیویر موجود در بازار تقلبی بوده و توسط افراد سودجو به فروش 
می رســد که مورد تایید سازمان غذا و دارو نیست لذا مردم باید از تهیه آن خودداری کنند و 
اطلاعات خود را فقط از کانال های رسمی دریافت کرده و برای تامین دارو فقط به داروخانه ها 

مراجعه نمایند و هر دارویی را مورد استفاده قرار ندهند. 

تعطیلی تالارهای عروسی فریمان
عباســعلی صفایی، فرماندار فریمان گفت: به منظور جلوگیری از شیوع ویروس کرونا فعالیت 
تالارهای عروســی در این شهرســتان از ابتدای هفته جاری به مدت 15 روز تعطیل شــده 

بازگشایی و مجدد آنها به وضعیت شیوع کرونا در شهرستان بستگی دارد.

بهبودیافتگان کرونا؛ همچنان در معرض 
خطر

دکتر مرضیه نوربخش، مدیر امور بیمارستان های دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی با اشاره 
به افزایش آمار ابتلا به کرونا در کشور به دنبال عدم رعایت اصول بهداشتی و فاصله گذاری ها 
گفت: بررســی مراجعات جدید مســاله ایجاد ایمنی دائمی در بهبودیافتگان به کرونا را نقض 
کرده  اســت چراکه در حال حاضر  دو دســته آمار از بیمارســتان ها منتشر می شود؛ آمار اول 
مربوط به بستری های جدید یعنی افرادیست که برای بار اول به بیماری مبتلا شده اند و دسته 
دوم مربوط به بیمارانی است که یک بار در اسفند و فروردین مبتلا شده اند و امروز مجددا با 

علایم متفاوت و شاید شدیدتر به بیمارستان ها مراجعه می کنند.

فعال شدن نخستین بانک اطلاعاتی بیماران 
کرونایی و غیر کرونایی در مشهد

دیر آمار و فناوری اطلاعات دانشــگاه علوم پزشکی مشهد گفت: برای نخستین بار در کشور 
بانک اطلاعات جامع حوزه مدیریت آمار و فناوری اطلاعات دانشــگاه علوم پزشــکی مشهد 
جهت خدمت رسانی بهتر به بیماران کرونایی و غیرکرونایی در 3 حوزه بهداشت، درمان و آمار 
فعال شده و ایجاد درگاه اتصال سیستم های اطلاعات درمانی دانشگاه علوم پزشکی مشهد  و 
ارائه خدمات به  تمام ذ ی نفعان در سطوح مختلف از پرسنل و مدیران بیمارستان تا مدیران و 
کاربران ارشد دانشگاه علوم پزشکی مشهد با هدف کمک در تصمیم گیری و انتخاب رویکرد 

مناسب از اهداف طراحی این سامانه بوده است.

مراکز 16 ساعته، پذیرای افراد مشکوک به 
کرونا

معاون بهداشت وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی گفت: مراجعه به مراکز 1۶ ساعته 
کرونا فقط از طریق سامانه ۴030 نیست و افراد به صورت مستقیم نیز می توانند به این مراکز 
مراجعه کرده و توســط پزشک ویزیت شــده و خدمات دریافت کرده اگر فرد علائم دارد یا 
بیماری زمینه ای داشــته باشد، حتما از او تست گرفته می شود و اگر علائم وخیم داشته باشد 

که حتما باید به بیمارستان برود.

پرورش با مااستفاده از اروپا
طبق آمار سالانه حدود ۱5۰ تا ۱8۰ هزار متخصص تحصیلکرده از کشور مهاجرت می کنند و لازم است برنامه ریزی جدی برای استفاده از این ظرفیت ها در داخل کشور صورت بگیرد

نمی تـوان   / اجتماعـی  سـرویس 
انـکار کـرد کـه در سـال های گذشـته، 
نخبگان کشـورعزم رفتن به کشـورهای 
دیگـر را کرده انـد و از ایـن میـان تعـداد 
کسـانی کـه ایـن عـزم را جـزم کرده اند 
بسـیار زیاد شـده و به این ترتیب کشـور 
از قـدرت اسـتفاده از ایـن نخبـگان بـاز 

اسـت. مانده 
بـه نقـل از خبرگـزاری خانـه ملـت باقر 
آموزشـی  سـابق  معـاون   لاریجانـی، 
آمـوزش  و  درمـان  بهداشـت  وزارت 
کشـور  اینکـه  بـه  اشـاره  بـا  پزشـکی 
دارد  را  مغز هـا  فـرار  دوم  رتبـه  ایـران 
تـا  تاکیـد می کند»سـالانه حـدود 150 
از  تحصیلکـرده  متخصـص  هـزار   180
کشـور مهاجـرت می کننـد و لازم اسـت 
از  اسـتفاده  بـرای  جـدی  برنامه ریـزی 
ایـن ظرفیت هـا در داخل کشـور صورت 

بگیـرد«.
تفاوت بین آمار رسمی و غیر رسمی

بـر اسـاس گـزارش بنیـاد ملـی نخبگان 
طـی 18 سـال)13۷8-13۹۶( ۲ درصـد 
از کل دانشـجویان ایرانی از کشـور خارج 
شـده و تا سـال ۲01۶ بیـش از 50 هزار 
دانشـجو در خارج از کشـور مشـغول کار 
و تحصیـل هسـتند. بارهـا گفتـه شـده 
کـه کشـور ایـران بـه لحـاظ رتبـه علم 
آوری و نیـروی متخصـص تحصیلکـرده 
محسـوب  جهـان  نخسـتین های  از 
می شـود نیـروی جوانـان و تحصیلکرده، 
امـا بیـکار! ایـن اعـداد و ارقام جـزء آمار 
رسـمی عنوان شـده اسـت چه بسـا آمار 
از  بیشـتر  رقمـی  می توانـد  غیررسـمی 

ایـن را نشـان دهد.
رهبرمعظـم انقـلاب در دیدار بـا نخبگان 
در ایـن مـورد فرمودنـد: نخبـگان جوان 
بـه  را  ملـت  و  کشـور  قادرنـد  ایرانـی 
قله هـای پیشـرفت همـه جانبه برسـانند 
سـطحی  در  ایرانـی  نخبـگان  اسـتعداد 
اسـت کـه هـر هـدف علمـی و فنـاوری 
را کـه زیرسـاخت آن در کشـور وجـود 

داشـته باشـد، محقـق خواهنـد کـرد.
نخبگان ایرانی در دسترس خارجی ها

»درهـای مـا بـه روی همـه ی ملت هـا 
بـاز اسـت«؛ ایـن جملـه ای اسـت کـه 
روی تابلـوی اعلانـات دانشـگاه »ام آی 
تـی« آمریـکا حک شـده اسـت؛ دعوتی 
جهـان  کشـورهای  ثـروت  از  زیرکانـه 
سـوم در سـایه دشـمنی علنـی بـا ایـن 
کشـورها ! نخبگانـی کـه بـه نـام ایـران 
هسـتند امـا بـه کام آمریکا و اروپـا تمام 

می شـوند.
نخبگان تا زمانی که بدانند تغییری 
ایجاد نمی شود بدون هیچ اعتراضی 
شبانه چمدان های خود را می بندند

جاذبـه و دافعـه دو مبحثـی کـه هر یک 
فصلـی از گفتمـان در جامعـه شناسـی را 
و  فرصت هـا  گزینـه  همـان  می طلبنـد، 
تهدیدهـا در مباحث سیاسـی، اقتصادی، 
اجتماعـی و حتـی فرهنگـی یک کشـور 
محسـوب می شـوند در این بین نخبگان 
ژن هـای کمیابـی کـه بحثـی جداگانـه  
دارنـد،  نگهـداری و قانـع کـردن آنهـا 
بـرای مانـدن و مقابله بـا ناهنجاری های 

موجـود تـا زمانـی کـه بداننـد تغییـری 
ایجـاد نمی شـود، بـدون هیـچ اعتراضی 

شـبانه چمدان هـای خـود را می بندنـد
در میانـه دافعه هـا می توانیـم بـه فاصلـه 
طبقاتـی زیـاد، نابرابری درآمـد و هزینه، 
بی قانونـی و پارتـی بـازی، فرهنگ کاری 
و  کنیـم  اشـاره  بی عدالتـی  و  ناکارآمـد 
می تـوان  مقصـد  جامعـه  جاذبه هـای  از 
بـه رفـاه اجتماعـی و اقتصـادی، وجـود 
فرصت هـای شـغلی و امنیـت شـغلی، و 
نظـام آموزشـی کارآمـد را از گزینه هـای 

مانـدن و رفتـن نخبـگان  نـام ببریم.
سکوی پرتاب مهاجرت نخبگان 

کجاست؟
جملـه  از  ایـران  معـروف  دانشـگاه های 
شـریف و پلی تکنیک دانشـگاه امیرکبیر 
ایرانـی  نخبـه  پـرورش  بـرای  محلـی 
شـده اند.  اروپایـی  کشـورهای  بـرای 
را  درمانـش  کـه  دردیسـت  مهاجـرت 
چـه  کنیـم؛  جسـتجو  ریشـه ای  بایـد 
کسـی پاسـخگوی آسـیب  رو بـه رشـد 
مهاجـرت نخبـگان خواهـد بـود اسـت؟ 
کار  وزارت  تحقیقـات؟  و  علـوم  وزارت 
ورزش  وزارت  یـا  اجتماعـی؟  رفـاه  و 
وجوانـان؟ مجلـه نیوزویـک در گزارشـی 
و  دانشـوران  مهاجـرت  علـل  خـود  از 
نخبـگان ایرانـی اینگونـه مطـرح کـرد: 
بیماری هـای  و  بـا مشـکلات  ایـران   «
گوناگونـی چون تورم مزمـن، در جا زدن 
دسـتمزدها و بخـش خصوصـی بی بنیـه  
اقتصـادی  ناکارآمـد  از مدیریـت  ناشـی 
روبـرو اسـت. اسـتادان بـه دلیل شـرایط 
اسـتقبال شـغل دوم  بـه  بـد  اقتصـادی 

رفته انـد.«
عملکرد ضعیف در مقابل فرار مغز ها

قاسـم احمدی لاشـکی عضو کمیسیون 
آمـوزش و تحقیقـات مجلـس در مـورد 
مهاجرت نخبگان از کشـور به خانه ملت 
می گوید: متاسـفانه نتوانسـتیم شـرایط را 
در کشـور بـه گونـه ای مهیـا کنیـم کـه 
شـاهد خروج نخبگان از کشـور نباشـیم. 
بـا توجـه بـه فرمایشـات رهبـر انقلاب، 
بایـد تاکید داشـت کـه نخبگان سـرمایه 
بایـد در  ملـی هـر کشـوری هسـتند و 
جایـی مثـل بنیـاد علمـی نخبـگان ثبت 
از ایـن سـرمایه  نـام کننـد تـا بتوانیـم 
کشـور  شـکوفایی  و  رشـد  راسـتای  در 
اسـتفاده کنیـم تا شـاهد خـروج نخبگان 
از کشـور نباشـیم بـا تمـام ایـن تفاسـیر 
اعتـراف می کنیـم درحفـظ و نگهـداری 

نخبـگان موفـق عمـل نکرده ایـم.
نماینـده مردم نوشـهر و چالـوس درادامه 
بـه کاهـش نخبـگان در جشـنواره های 
می گویـد:  و  می کنـد  اشـاره  مختلـف 
جشـنواره های  بـه  اجمالـی  نگاهـی  بـا 
مختلـف علمی مانند خوارزمی،مسـابقات 
ملـی و بین المللـی و المپیادهای مختلف 
تعـداد  امـروز  کـه  یافـت  درخواهیـم 
نخبـگان کاهـش پیـدا کرده اسـت، باید 
نخبـگان  وجـود  از  نتوانسـتیم  بپذیریـم 
داخلـی بـه درسـتی اسـتفاده کنیـم کـه 
امـروز در جشـنواره مختلـف و المپیادهـا 
بـا ریزش نخبـگان روبرو هسـتیم؛ برای 
حفـظ و نگهـداری نخبـگان بایـد تمـام 

شـرایط اقتصـادی، سیاسـی و اجتماعـی 
و  حفـظ  ایـن  اگـر  حتـی  شـود  مهیـا 
هزینـه  کشـور  بـرای  نخبـه  پـرورش 

هنگفتـی داشـته باشـد.
خـروج  دلیـل  عمـده  را  اشـتغال  وی 
تاکیـد  و  عنـوان  کشـور  از  نخبـگان 
می کنـد: بایـد بـا جهـان برای پیشـرفت 
و  باشـیم  درارتبـاط  نخبـگان  علمـی 
بـه  آنهـا  بازگشـت  بـرای  را  شـرایط 
از  یکـی  اشـتغال  کنیـم؛  مهیـا  کشـور 
عمـده دلایلـی اسـت کـه باعـث خروج 
نخبگان از کشـور شـده اسـت، متاسفانه  
اشـتغال  بـرای  زمانـی کـه شـرایط  تـا 
خـروج  شـاهد  نشـود  مهیـا  نخبـگان 
نخبـگان از کشـور خواهیم بـود، در طی 
سـال های اخیر شـاهد رشـد دانشجویان 
تربیـت معلـم بوده ایـم چـرا کـه بعـد از 
پایـان تحصیـلات تعـداد زیـادی از آنها 
جـذب بـازار کار می شـوند؛ عمـده دلیـل 
واشـتغال  بیـکاری  نخبـگان  مهاجـرت 

اسـت. تحصیلکـرده  و  فعـال  نیـروی 
مهاجـرت  در  می دهـد:  ادامـه  احمـدی 
خـروج  نکتـه  دو  بـه  بایـد  نخبـگان 
ایـن  کنیـم؛  اشـاره  از کشـور  نخبـگان 
خروج خود خواسـته اسـت یا ناخواسـته؟ 
تعـداد از آنهـا بعـد از پایـان تحصیـلات 
بـه کشـور بـاز می گردنـد ولـی بـه دلیل 
دوبـاره  اقتصـادی  نامناسـب  شـرایط 

می شـوند. مهاجـرت  بـه  مجبـور 
باید دغدغه بازگشت به کشور ایجاد 

کنیم
عضـو کمیسـیون آمـوزش و تحقیقـات 
اولیـن  می کننـد:  یـادآوری  مجلـس 
دغدغـه جامعـه پژوهشـی باید بازگشـت 
نخبـگان بـه کشـور باشـد اگربخواهیـم 
ایـن ثـروت عظیـم را بازگردانیـم، بایـد 
شـرایط بـرای ورود آنهـا به کشـور مهیا 
از  اعـم  مختلـف  دسـتگاه های  کنیـم. 
دولتـی یـا خصوصـی بایـد پشـت ایـن 
ماجـرا باشـند تـا مانـع از خـروج نیروی 
انسـانی نخبـه از کشـور شـوند و حتـی 
شـرایط را برای بازگشـت آنها  به کشـور 

کنند. مهیـا 
کمیسـیون  عضـو  خـدادادی  سـلمان 
امنیـت  اشـتغال،  مجلـس،  اجتماعـی 
مهاجـرت  عامـل  را  آینـده  بـه  امیـد  و 
در  اگـر  می گویـد:  و  می دانـد  ایرانیـان 
جامعـه شـرایط اشـتغال، امنیـت و امیـد 
آینـده  مهیـا نباشـد طبیعـی اسـت مردم 
آن جامعـه مهاجـرت می کنـد و پدیـده 
جدیـدی  موضـوع  نخبـگان  مهاجـرت 
بـرای  نخبـگان  سالهاسـت  نیسـت 
بهبـود  و  خـود  ارتقـاکاری  و  پیشـرفت 
بـه مهاجـرت می کننـد،  اقـدام  شـرایط 
متاسـفانه در کشـور مـا طـی یـک دهه 
گذشـته شـرایطی ایجاد شـد کـه علاوه 
بـر نخبـگان مـردم عـادی هـم بـرای 
بهبـود شـرایط زندگـی خـود شـروع بـه 
مهاجـرت کردنـد، حتـی اگر ایـن مقصد 
گرجسـتان  یـا  ترکیـه  مثـل  کشـوری 

باشـد.
چطور می توان جلوی این مهاجرت ها 

را گرفت؟
مجلـس  در  ملـکان  مـردم  نماینـده 

بـه فاجعـه  ادامـه  شـورای اسـلامی در 
تاکیـد  و  اشـاره  بوئینـگ۷3۷  سـقوط  
هواپیمـای  سـقوط  فاجعـه  بـا  می کنـد: 
اوکراینـی بحـث مهاجـرت نخبـگان از 
ایـران دوبـاره داغ شـد و در ایـن بیـن 
بایـد بـه این نکتـه اشـاره کنیم کـه اگر 
شـرایط برای حضـور نخبگان در کشـور 
مهیـا بـود نخبـگان بـه دلایـل متفاوت 

نمی کردنـد. تـرک  را  کشـور 
می کنـد:  یـادآوری  ادامـه  در  خـدادادی 
توسـعه  بـرای  متعـددی  شـاخص های 
گرفتـه  نظـر  در  کشـور  یـک  یافتگـی 
می شـود از علـم و ثـروت و منابع طبیعی 
گرفتـه تا نیروی انسـانی؛ اولین شـاخص 
نیـروی  هرکشـوری  یافتگـی  توسـعه 
مولـد  می توانـد  کـه  اسـت  آن  انسـانی 
یافتگـی  توسـعه  دیگـر  شـاخص های 
باشـد بـه طـوری که اگـر این شـاخص 
از سـطح متوسـط بالا رود نشـان دهنده 

توسـعه یافتگـی کشـور خواهـد بـود.
رییـس  نایـب  جلـودارزاده  سـهیلا 
کمیسـیون اجتماعی مجلـس ، مهاجرت 
نخبـگان را اتفـاق دردناکـی می دانـد و 
بـه خانـه ملـت می گویـد: فـرار نخبگان 
یکـی از دردناکتریـن اتفاقاتـی اسـت که 
می توانـد بـرای یـک کشـور روی دهـد. 
خـروج نیروی هـای متخصص در سـایه 
سـازمان های  و  نهادهـا  بی توجهـی 
چنـد  بـه  نخبـگان  مهاجـرت  مربوطـه 
مسـئله اساسـی اشـاره دارد؛ اشـتغال و 
دسـتمزد و ارزشـی کـه کارفرمـا بـرای 
نیـروی کار فعـال قائـل می شـود، همـه 
از دلایـل موثـر خروج نخبگان از کشـور 

هسـتند.
ژن ایرانی، پرورش نخبه اروپایی

عضـو کمیسـیون اجتماعـی مجلـس از 
خـروج نخبه هـا به عنـوان خـروج ژن ها 
مهاجـرت  می گویـد:  و  می کنـد  یـاد 
نخبـگان تنهـا بـه این خـروج از کشـور 
عنـوان  بـه  نخبـگان  نمی شـود  ختـم 
ژن های برتر در خارج از کشـور تشـکیل 
زندگـی داده و در همـان جـا زاد و ولـد 
ژن  بـا  کشـور  آن  نـام  بـه  و  می کننـد 

پـرورش می دهنـد. نخبـه  ایرانـی 
وی در ادامـه تاکیـد می کنـد: متاسـفانه 
بازگشـت  راسـتای  در  اقدامـی  تاکنـون 
اگـر  اسـت  نگرفتـه  صـورت  نخبـگان 
بـرای  و  پررونـق شـود  اقتصـاد کشـور 
ورود نخبـگان امتیازاتـی در نظر بگیریم 
می توانیـم به بازگشـت نخبـگان امیدوار 
یازدهـم   مجلـس  در  امیـدوارم  باشـیم، 
ایـن موضوع مـورد توجه و بررسـی قرار 

. د بگیر
اجرایی نشدن بند44 قانون اساسی

اصـل ۴۴ قانـون اساسـی مسـتقیما بـه 
کار  ظرفیتهـای  از  نکـردن  اسـتفاده 
بنـد  بنـد  در  دارد،  کشـور   در  آفرینـی 
ایـن اصـل بـه نکاتـی از جملـه شـتاب 
ملـی،  اقتصـادی  رشـد  بـه  بخشـیدن 
گسـترش مالکیت در سـطح عموم مردم 
اجتماعـی،  عدالـت  تامیـن  منظـور  بـه 
اقتصـادی  بنگاه هـای  کارایـی  ارتقـاء 
و  انسـانی  و  مالـی  منابـع  بهـره وری  و 
در  رقابت  پذیـری  افزایـش  فنـاوری، 

اقتصـاد ملـی، افزایش سـهم بخش های 
اقتصـاد ملـی،  تعاونـی در  خصوصـی و 
افزایش سـطح عمومی اشـتغال، تشویق 
سـرمایه گذاری  و  پس انـداز  بـه  مـردم 
و بهبـود درآمـد خانوارهـا، تغییـر نقـش 
دولـت از مالکیـت و مدیریـت مسـتقیم 
هدایـت  و  سیاسـتگذاری  بـه  بنگاه هـا 
بخش هـای  توانمندسـازی  نظـارت،  و 
خصوصـی و تعاونـی در اقتصاد و حمایت 
از آنهـا در جهـت رقابـت در بازارهـای 
بنگاه هـای  آماده سـازی  بین المللـی، 
داخلـی جهـت مواجهـه هوشـمندانه بـا 
قواعـد تجـارت جهانی، توسـعه سـرمایه 
و  متخصـص  و  پایـه  دانـش  انسـانی 
توسـعه و ارتقـاء اسـتانداردهای ملـی و 
انطبـاق نظام هـای ارزیابـی کیفیـت بـا 
اسـتانداردهای بیـن المللـی اشـاره دارد 
کـه اگـر ایـن اصـل قانـون اساسـی بـه 
درسـتی اجـرا می شـد بدون شـک امروز 
با رشـد بـی رویـه فـرار مغزها درکشـور 

مواجـه نبودیـم .
پدیـده فـرار مغزها در کشـورهای جهان 
سـوم قابـل کتمـان نیسـت امـا در کنـار 
شـدن  مانـدگار  همچـون  مسـایلی  آن 
مطـرح  ژن هـا  فـرار  و  متخصصیـن 
می شـود. در پایـان بایـد بگوییـم قصـه 
و  نخبـگان  فـرار  شـب  یـک  و  هـزار 
کشـور   تحصیلکـرده  جوانـان  بیـکاری 
سـال هاسـت تکرار مـی شـود و خواهد 
درشـت   و  ریـز  ارقـام  و  آمـار  بـا  شـد 
آن  شـاهد  روزهـا  ایـن  کـه  بیـکاری 
هسـتیم و خـروج هـزاران نیـروی نخبه 
از کشـور فاجعـه ای اسـت کـه بـاور آن 
فـرار  پدیـده  اسـت  سـخت  از  سـختتر 
مغزهـا در کشـورهای جهـان سـوم قابل 
کتمـان نیسـت امـا در کنار آن مسـایلی 
متخصصیـن  شـدن  مانـدگار  همچـون 
و فـرار ژن هـا مطـرح می شـود، یعنـی 
نیروی انسـانی باهوشـی کـه در خارج از 
کشـور مانـدگار شـده و آنجـا زاد و ولد و 

می کننـد. تولیدمثـل 
آنهـا نسـلی بـا عنـوان نخبـه اروپایـی 
ارقـام  و  آمارهـا  پـرورش می دهنـد.  را 
نخبـه  ده  هـر  از  کـه  می دهـد  نشـان 
ایرانـی تنهـا سـه نفـر از آنهـا بـه ایران 
بـاز می گـردد، ایـن در صورتـی اسـت 
کـه در کشـوری همچـون ژاپـن از هـر 
از تحصیـلات  بعـد  نفـر  نـه  نخبـه  ده 
تکمیلـی بـه کشورشـان بـاز می گردند. 
ارزشـی  بـا  ملـی  منابـع  نخبـگان، 
همچـون نفـت و گاز و ذخایـر طبیعـی 
تفـاوت کـه منابـع و  ایـن  بـا  هسـتند 
ذخایـر ملـی روزی بـه پایـان می رسـد 
امـا ژن هـای باهـوش سـرمایه و ثروتی 
مثـل  تولیـد  اروپـا  در  کـه  هسـتند 
می کننـد و افزایـش می یابنـد. به جرات 
میتوانیـم بگوییـم در کشـور ما نـه تنها 
از ایـن منابـع و ذخایـر طبیعـی حتـی از 
نخبگان هم به درسـتی اسـتفاده نشـده 
و نمی شـود، اسـتفاده نکـردن از هـوش 
نخبـگان در سیاسـت های کلان دلیلـی 
بـر مهاجـرت نخبـه ایرانـی اسـت کـه 
غیـر از ابراز تاسـف  و متاسـفیم کلامی 

نمی شـنویم. دیگـر 

میز خبر
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پیشکسوت صنعت نشر 
درگذشت

موسی علمی از خاندان علمی و مدیر کتابفروشی قدیمی علمی و از دست اندرکاران 
نشــرهای علم و علمی درگذشت.به گزارش روزنامه»صبح امروز« موسی علمی از 
اعضای خاندان علمی، مدیر کتابفروشــی علمی و از دست اندرکاران نشرهای علم، 

علمی و سخن، صبح روز سه شنبه ۲۴ تیر 13۹۹ در اثر بیماری درگذشت.
او عضو خانواده علمی بود، خاندانی که بیش از 100 سال است در کار چاپ هستند 

و انتشــارات زیادی را مدیریت کرده و می کنند، خانــدان علمی یکی از مهم ترین 
خاندان های نشر در ایران هســتند که در حیطه چاپ و انتشار کتاب فعال بوده اند، 

خاندانی که بخش مهمی از تاریخ صنعت نشر با نام آنان پیوند خورده است
انتشــارات علمی با اعلام این خبر نوشته اســت: »با توجه به عدم امکان برگزاری 

مجلس ختم، کلیه هزینه های مراسم آن مرحوم صرف امور خیریه می گردد«.
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کرونا، موزه ها را دوباره تعطیل کرد

موزه ها برای دومین بار در دوره کرونا تعطیل شدند و این بار بر اساس اعلام استاندار تهران، 
قرار است فعلا تا یک هفته ی آینده تعطیل باشند.

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایســنا، انوشــیروان محســنی بندپی، استاندار 
تهــران در آخرین دقایق روز دوشــنبه ۲3 تیر، در گفت وگــوی تلویزیونی از تعطیلی فعالیت 
برخی مشاغل در شهر تهران برای مدت یک هفته آینده، به منظور جلوگیری از شیوع بیماری 
کرونا خبر داد و اعلام کرد: »در پی بررســی های علمی و کارشناسی ای که در ستاد مدیریت 
و مبارزه با کرونا در اســتان تهران انجام و به تایید کمیته انتظامی و امنیتی ســتاد مبارزه با 
کرونا در ســطح ملی رسیده اســت، تصمیماتی مبنی بر توقف فعالیت برخی مشاغل در شهر 

تهران گرفته شده است.«
او در اعلام لیست بیش از ۲5 ردیفه خود، موزه ها و باغ موزه ها را نیز قرار داد و بر این اساس 
طبق آن چه که در طول چند ماه گذشــته به طور مداوم از ســوی متولیانِ وزارتخانه میراث 
فرهنگی و گردشگری اعلام شده که »فعالیت موزه ها در دوران کرونا با تصمیم ستاد مبارزه 
با کرونا در هر اســتان ادامــه دار خواهد بود« بنابراین  موزه های زیــر نظر وزارتخانه میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی و موزه های خصوصی در سطح شهر تهران در طول 

یک هفته آینده تعطیل خواهد بود.
این در حالی اســت که بعد از اعلام شــب گذشته ی اســتاندار تهران، هنوز هیچ تصمیم یا 
واکنشی از سوی مسوولان میراث فرهنگی و موزه ها در وزارتخانه و اداره کل میراث فرهنگی 

استان تهران اعلام نشده است.
خبرنگار ایســنا تلاش کرد تا لحظه ارسال این خبر در تماس با محمد رضا کارگر، مدیر اداره 
کل موزه ها و پرهام جانفشان، مدیر کل میراث فرهنگی استان تهران تصمیم این وزارتخانه 

را مبنی بر اعلامِ ستاد کرونا جویا شود، که تاکنون پاسخگو نبودند.

مصوبه ای مبنی بر محدودیت فعالیت ها و 
مراکز فرهنگی هنری ابلاغ نشده است

رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی به دنبال انتشار 
اطلاعیه اســتانداری تهران گفت: در خصوص اطلاعیه استانداری تهران در حال پیگیری از 
طریق ســتاد ملی مبارزه با کرونا هستیم تا چنانچه مصوبه ای در این زمینه وجود دارد به این 
وزارتخانه ابلاغ شود تا تعطیلی فعالیت ها و مراکز فرهنگی و هنری از طریق وزارت فرهنگ 

و ارشاد اسلامی اطلاع رسانی شود.
به گزارش روزنامه» صبح امروز« مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اســلامی اعلام کرد، این وزارتخانه در خصوص تعطیلــی مراکز فرهنگی هنری از مصوبات 

ستاد ملی مبارزه با کرونا تبعیت می کند.
به دنبال اطلاعیه اســتانداری تهران مبنی بر تعطیلی فعالیت برخی مشــاغل در شهر تهران 
همایون امیرزاده رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارتخانه متبوع اعلام کرد: تا به 
این لحظه مصوبه ای از ســوی ســتاد ملی مبارزه با کرونا به وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
ابلاغ نشــده اســت، تاکنون فرآیند مربوط به محدودیت فعالیت ها و تعطیلی مراکز فرهنگی 
و هنری مربوطه یا با اســتعلام و  پیشــنهاد این وزارتخانه و یا با مصوبه ستاد ملی مبارزه با 

کرونا بوده است.
وی ادامه داد: اطلاعیه جدید اســتانداری تهــران در خصوص مصوبه تعطیلی مراکز مربوطه 
به وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی ارسال نشده است. همانطور که پیوسته تاکید شده است 
سلامت جامعه خط قرمز سیاســت های وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است و این موضوع 

نسبت به سایر مسائل ارجحیت دارد.
امیرزاده خاطرنشــان کرد: در خصوص اطلاعیه اســتانداری تهران در حال پیگیری از طریق 
ســتاد ملی مبارزه با کرونا هســتیم تا چنانچــه مصوبه ای در این زمینه وجــود دارد به این 
وزارتخانه ابلاغ شود تا تعطیلی فعالیت ها و مراکز فرهنگی و هنری از طریق وزارت فرهنگ 

و ارشاد اسلامی اطلاع رسانی شود.
 

نامگذاری بلوار جنب کتابخانه مرکزی مشهد 
به نام بلوار کتاب

با مصوبه شورای اســلامی شهر مشهد بلوار جنب کتابخانه مرکزی امام خمینی)قدس سره( 
به نام بلوار کتاب نامگذاری شد.

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از روابط عمومی اداره کل کتابخانه های عمومی 
خراســان رضوی؛ با مصوبه شورای اسلامی شهر مشــهد بلوار جنب کتابخانه مرکزی امام 

خمینی)قدس سره( به نام بلوار کتاب نامگذاری شد.
در جلسه شورای اسلامی شهر مشهد درخواست اداره کل کتابخانه های عمومی خراسان در 
باره نامگذاری یکی از خیابانهای اطراف کتابخانه مرکزی امام خمینی)قدس سره( به نام بلوار 

کتاب مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
در این جلســه بلوار حد فاصل بلوارهفت تیر و بلوار پیروزی در همســایگی کتابخانه مرکزی 

امام خمینی)قدس سره( مشهد از ارشاد به نام بلوار کتاب تغییر یافت.
این مصوبه با همراهی و موافقت اکثر اعضای شــورای شــهر و در جهت توســعه و ترویج 

فرهنگ مطالعه و کتابخوانی در مشهد مقدس انجام شد.
شــایان ذکر است کتابخانه مرکزی امام خمینی)قدس سره( مشهد در بهمن ماه سال ۹۷ به 
عنوان بزرگترین کتابخانه عمومی کشــور در بخشــهای مختلف و  ارائه ۴3 خدمت متنوع و 
منحصر به فرد کتابخانه ای در فضایی به مســاحت 11هزار و 500متر در چهار طبقه در بلوار 

۷تیر میدان هشتم شهریور مشهد افتتاح شده است. 
گفتنی اســت نود و هشتمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر مشهد با دستور کار تثبیت یا 

تغییر نام های تکراری برخی معابر سطح شهر مشهد برگزار شد.

ویروس کرونا، جدیدترین 
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و جدی ترین مشــکل 
اخیر  ماه ها  در  بشــر 
بیماری  این  اســت. 
مدتی است که بسیاری 
از کسب و کارها و شرایط 
زندگــی مــردم را تحت 
تاثیــر قــرار داده، مردم 
جهان را به خانه نشــینی 
وادار و به تبع برنامه های 
را  دنیا  فرهنگی و هنری 
نیــز تعطیل کــرده و باعث به هــم خوردن 
بســیاری از جمع های فرهنگی شده است. 
فضای موســیقی نیــز با توجه بــه ویژگی 
اجرایی آن بسیار متاثر از این بیماری شده، تا 
آنجا که تمامی کنســرت ها در سراسر جهان 
از جمله ایران لغو شــد. امــا در این روزها، 
هنرمندان موســیقی بیکار ننشســتند و به 
اجرای کنســرت های آنلایــن در صفحات 

مجازی پرداختند.
در ان میان تاریخ خراسان همواره  مفتخر به 
نام هنرمندان و ادیبانی است که از گذشته تا 
کنون در این خاک، چشــم به جهان گشوده 
و رشــد کرده اند. بی شک اســتاد »کیوان 
ساکت« از کســانی است که نام و آوازه اش 
در سرتاسر جهان پیچیده و افتخار این خطه 
محسوب می شود. او آهنگساز، نوازنده تار و 
سه تار، نویسنده و مدرس دانشگاه اهل ایران 
و البته مشهدی است که هنر را پیش گرفته 
و آثار ماندگاری را در این ســال ها از خود بر 

جای گذاشته است.
چندی پیش کنســرت آنلاین او نیز با گروه 

نوازندگان در مقابل صندلی های خالی تالار 
وحدت، به صورت زنده پخش شــد و ساکت 
نیــز، مانند دیگر هنرمندان این عرصه، جای 
خالی نیاز مــردم به موســیقی در روزهای 

کرونایی را با این اقدام پر کرد.
وضعیت موسیقی در شرایط کنونی 

اما همه این اقدامات یک سوی ماجرا است 
و آنچه در پســاکرونا انتظار هنر را می کشد، 
در مقابل آن قــرار دارد. افت و خیز هنر در 
دوره هــای مختلف تاریخ بارها تکرار شــده 
اســت و چه بسا که آیندگان هنر امروز را به 

قضاوت بنشینند.
اســتاد کیوان ساکت در ارتباط با حال و روز 
موسیقی در شرایط کنونی می گوید: موسیقی 
در ایران بــالا و پائین زیادی داشــته و در 
سال های اخیر، ســیر موسیقی انحطاط پیدا 
کرده اســت. اکنون کرونا نیز مزید بر علت 
شــده و به افت و کمرنگ شــدن موسیقی 
کمک کرده اســت. این روز ها موسیقی حال 

خوبی ندارد. هرچند هنرمندان به روش های 
مختلف تلاش می کننــد تا از طریق فضای 
مجازی کنار هم باشــند و کار های گروهی 
را ارائه دهند، اما باز هم آنچه که باید باشــد، 
نیســت و با توجه به اینکه کنسرت ها معلق 
اســت، جای خالی آن در بخشــی از زندگی 

احساس می  شود.
مشکلات پیش روی تهیه کنندگان 

آلبوم های مجاز
این آهنگســاز برجسته در ارتباط با برگزاری 
کلاس های آنلاین بیان می کند: در شــرایط 
آنلاین  آموزشــی،  غالبا کلاس های  کنونی 
برگزار می شود. خانواده ها به صرف واهمه ای 
که از کرونا دارند، فرزندانشــان را به کلاس  
نمی آورند. البته که به دلیل ســرعت پایین 
اینترنــت، آموزش آنلاین نیز با مشــکلاتی 
روبه رو اســت و با آموزش حضــوری قابل 

قیاس نیست.
وی با اشــاره به این نکته کــه »تولید آلبوم 
موسیقی در این شــرایط تقریبا متوقف شده 
اســت« اظهار می کند: گاهــا تولیدکنندگان 
آلبوم های مجاز، با مشــکلات قانونی و تهیه 
مجوز مواجه می شــوند. عدم رعایت قانون 
کپی رایت در ایران موجب شــده اســت که 
آلبوم های موســیقی دچار  کننــدگان  تهیه 
ضرر شــوند و دســت از تولید آلبوم بردارند. 
آنهــا اکنــون آثار خــود را به شــکل تک 
قطعه هایی در فضای مجازی ارائه می دهند. 
به نظر من، مجوز های وزارت ارشــاد برای 
ندارد،  فایده  چندانــی  آلبوم های موســیقی 
چراکه آلبوم های غیر مجاز به شکلی راحت 
در سر چهارراه ها و بین اتوبان ها و در همه جا 

به فروش می رســد و عده های اگر بخواهند 
قانونی کار کنند و موســیقی ارزشمندی به 
وجود آوردند، با مشکلات و دست اندازهای 

زیادی مواجه می شوند. 
مزایا و معایب کنسرت های آنلاین

اســتاد ســاکت در ارتبــاط بــا برگــزاری 
کنســرت های انلاین می گوید: کنسرت های 
آنلاین مزایــا و معایبی دارد. خوبی های آن، 
این اســت که عده زیادی همه جای دنیا و 
همینطور مردمی که در شــهرهای کوچک 
هستند و امکان حضور در کنسرت را ندارند 
نیز می توانند از این فرصت برخوردار شــوند 
و کنســرت را ببینند. اما باید بدانیم که ساز 
زدن برای ســالن خالی راحت نیست، چراکه 
موج حضور مــردم و فضایی که با حضور و 
تشــویق ها ایجاد می کنند موثر اســت و به 
اجرای گرم تر کمک می کند. بنابراین معایب 
این نوع برگزاری کنســرت ها این است که 
مردم حضور فیزیکی ندارند و تشــویق آن ها 
و حــس و حال حضــور مردم کــه موجب 
اجرای گرم تری می شود در این نوع کنسرت 
امکان پذیر نیســت. من در کنسرت اخیری 
که آنلاین داشــتم، ســعی کردم این کمبود 
را نادیده بگیــرم و اجرای گرمی برای مردم 

داشته باشم.
موسیقی در پساکرونا

ایــن هنرمند عرصــه هــای بین المللی در 
رابطه با شرایط موســیقی در پساکرونا بیان 
می کند: هرچند موســیقی در سال های اخیر 
افت کرده اســت، اما هنوز اندک هنرمندانی 
هستند که شرافت کاری و غنای هنری خود 
را حفــظ کرده اند. این روزهــا فکر می کنم 

که هنرمندان و جامعه، تشــنه شــنیدن آثار 
پساکرونایی هستند و ذهن هنرمندان، آبستن 
کار های نو و تازه است. بنابراین بی شک در 
صورت باز شدن ســالن ها و بدور از ترس و 
خطر کرونا، شــاهد انبوه کنسرت ها خواهیم 
بود که خیلی از آنها می تواند کنسرت های با 

کیفیت و با محتوای مطلوب باشد.  
ارزشــمند،  اثر هنری  وی می افزایــد: یک 
با شــکوه و دارای تمــام فاکتورهای هنری 
چیزی اســت که عوامل زیــادی در بوجود 
آمدن آن نقش دارند و نیازمند عناصر هنری 
بسیار است که با در کنار هم قرار دادن تک 

تک آنها به نتیجه می رسد.
پایان بندی صحبت های  در  ســاکت  کیوان 
خود از دغدغــه این روزهایش می گوید: من 
در این روز  ها هیچ دغدغه ای ندارم جز اینکه 
مردم وطنم آرامش، امنیت فکری و شــغلی 
داشته باشــند و در صلح و شادمانی زندگی 

کنند.

خبر

شــخصیت های فیلم های پویانمایی خاطره انگیز کانون پــرورش فکری کودکان و 
نوجوانان در قالب ۷0 عروسک کِچه )الیاف پشمی( تولید شده است.

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل 
کانون، این عروســک ها از سوی چیستا تاجور و رادین ابراهیم دو هنرمند کشورمان 

ساخته شده است.
بر همین اساس، »یکی کم اســت« و »بهادر« به کارگردانی عبداله علیمراد، »توکا 
در قفس« به کارگردانی مهرداد شیخان، »مجموعه عروسی عروسی« به کارگردانی 
مهین جواهریان، »شــب ترسناک لومو« به کارگردانی ســاره شفیعی پور، »قصه ی 
پنیــرک« اثر پرویــن تجوید و »ماهی رنگین کمــان« اثر فرخنــده ترابی از جمله 

انیمیشن های کانون است که شخصیت های آن به عروسک تبدیل شده اند.
همچنین شخصیت انیمیشن های »زال و سیمرغ«، »من آنم که« و »رخ« از مجموعه ی آثار علی اکبر صادقی در دست تولید 

قرار دارد و در حال حاضر هشت شخصیت آن به عروسک تبدیل شده است.
بر اساس این خبر، تعداد دیگری از شخصیت های آثار پویانمایی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان در آینده ی نزدیک 
و با هدف کمک به توسعه محصولات جانبی و پیوست های فرهنگی به عروسک های کچه تبدیل می شوند و سپس این آثار 

ارزشمند در قالب نمایشگاهی در معرض دید علاقه مندان قرار خواهد گرفت.
یادآوری می شود چیستا تاجور کارشناسی نقاشی از دانشگاه آزاد تهران دارد و رادین ابراهیم دارای دیپلم انیمیشن و دانشجوی 

رشته ی گرافیک دانشگاه آزاد تهران است.

ســینماهای ایالت کالیفرنیا به عنوان بزرگترین بازار سینمایی آمریکا به دلیل افزایش 
موراد ابتلا به ویروس کرونا دوباره تعطیل شد.

بــه گزارش روزنامه»صبح امروز« و به نقل از ورایتی، ســینماهای ایالت کالیفرنیا با 
دســتور فوری »گوین نیوسام« فرماندار این ایالت و برای جلوگیری از شیوع هر چه 

بیشتر ویروس کرونا تعطیل شد.
فرمان جدید فرماندار ایالت کالیفرنیا شــامل همه ســینماهای واقع در فضای بسته، 

رستوران ها، باغ وحش ها، موزه ها و ... می شود.
موارد بســتری بیمارســتانی در ایالت کالیفرنیا ۲8 درصد و موارد بســتری در بخش 

مراقبت های ویژه نیز ۲0 درصد طی دو هفته اخیر افزایش داشته است.
»گوین نیوســام« فرماندار کالیفرنیا در یک نشســت خبری گفت: این ویروس جایی نمی رود و امیدوارم همه ما درک کنیم 
که ویروس کرونا با گرم شــدن هوا به تعطیلات تابســتانی نخواهد رفت و باید تا زمان پیدا شــدن واکسن و یا درمانی موثر 

رعایت کنیم.
سینماهای آمریکا به دلیل شیوع ویروس کرونا به صورت سراسری از تاریخ ۲0 مارس )اول فروردین( تعطیل شدند اما برخی 

ایالت ها به تدریج و با ظرفیت کمتر فعالیت خود را از سر گرفته بودند.
منطقه لس آنجلس در ایالت کالیفرنیا، بزرگترین بازار ســینمایی در آمریکاست و شامل منطقه معروف هالیوود نیز می شود که 
پایگاه بســیاری از کمپانی های بزرگ فیلمسازی و سالن های نمایش قدیمی از جمله محل برگزاری مراسم اسکار در آن واقع 

شده است.

فیلم های پویانمایی خاطره انگیز در قالب ٧0 عروسک کِچه سینماهای هالیوود تعطیل شد

 هرچند موسیقی در 
سال های اخیر افت کرده است، اما 
هنوز اندک هنرمندانی هستند که 
شرافت کاری و غنای هنری خود 
را حفظ کرده اند. این روزها فکر 
می کنم که هنرمندان و جامعه، 
تشنه شنیدن آثار پساکرونایی 
هستند و ذهن هنرمندان، آبستن 
کار های نو و تازه است

 به نظر من، مجوز های 
وزارت ارشاد برای آلبوم های 
موسیقی فایده  چندانی ندارد، 
چراکه آلبوم های غیر مجاز به 
شکلی راحت در سر چهارراه ها 
و بین اتوبان ها و در همه جا به 
فروش می رسد و عده های اگر 
بخواهند قانونی کار کنند و 
موسیقی ارزشمندی به وجود 
آوردند، با مشکلات و دست 
اندازهای زیادی مواجه می شوند

موزه سینما میزبان گنجینه داوود رشیدی
گنجینه زنده یاد »داوود رشــیدی« در آستانه 
ســالروز تولد این هنرمند در موزه سینما افتتاح 

شد.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از 
روابط عمومی موزه ســینما، در آستانه سالروز 
تولد زنده یاد داوود رشیدی گنجینه این هنرمند 
با حضور خانواده وی در موزه ســینمای ایران 
رونمایی شــد. این گنجینه شامل جوایز، اسناد، 
مدارک، یادگاری ها، وسایل شخصی و ...است 
که توسط احترام برومند همسر این هنرمند به 

موزه سینمای ایران اهدا شده است.
گزیده ای از اقلام اهداشده آن مرحوم به شرح 
زیر اســت: تندیس خانه سینما، تندیس بیست 
و پنجمین جشــنواره بین المللــی تئاتر فجر، 

تندیس و کارت چهره هــای ماندگار از صدا و 
ســیما، گواهینامه درجه یــک هنری از وزارت 
فرهنگ و ارشاد اســلامی، یادمان پانزدهمین 
جشــن خانه ســینما، تندیس دهمین جشــن 
منتقدان و نویســندگان ســینمایی، لوح دیپلم 
افتخار از ســازمان میراث، مدال عبدالحســین 
نوشــین، کتاب »کاپیتن قراگز« از آثار ترجمه 
شــده داود رشیدی و جلال ســتاری، تندیس 
چوبی بزرگداشــت هنرمند داود رشــیدی در 
فرهنگســرای اســتاد شــهریار، کارت خانــه 
در  بزرگداشت  لوح  بازیگران(،  ســینما)انجمن 
ســی امین جشــنواره بین المللــی فیلم فجر، 
کارت انجمن تهیه کنندگان مســتقل سینمای 
ایران، کارت عضویت طلایی انجمن بازیگران 

ســینمای ایران، حکم استخدامی داود رشیدی 
در ســازمان رادیو تلویزیون ملی ایران در سال 
135۲، تمبر اختصاصی داود رشــیدی، کارت 
دعــوت پنجاهمین ســالگرد اجــرای نمایش 
چشم به راه گودو.همچنین  قرارداد فیلم هایی 
همچون »کمال الملک« در سال 13۶۲، »هزار 
دستان« در سال 13۶۴، »گل پامچال« در سال 
13۶۴، نامه داود رشیدی به پدرش، نامه داوود 
رشــیدی به دخترش لیلی، نامه داوود رشیدی 
به همســرش احترام برومند، گواهینامه ۶ ساله 
ابتدایی همــراه با عکــس در 13۲۶، کارنامه 
کلاس چهارم دبســتان همچنین مجموعه ای 
از وســایل شخصی وی شــامل انگشترعقیق، 
خودنویس، عینک طبی، ســاعت مچی و... از 

دیگر یادگاری های اهداشــده ای است که در 
ویترین وی قرار گرفته است.

داوود رشیدی در ســال 1335 در آکادمی ژنو 
در رشــته کارگردانی و بازیگری تئاتر تحصیل 
کرد و هم زمان در دانشــگاه ژنو در رشته علوم 
سیاســی نیز درس خوانــد و از همان زمان به 
طور مســتمر با گروه های حرفــه ای به عنوان 

بازیگر و کارگردان در ژنو کار کرده بود. وی در 
سال 1338 از آکادمی ژنو در رشته کارگردانی 
و بازیگری فارغ التحصیل شد و در سال 13۴1 

مدرک کارشناسی علوم سیاسی گرفت.
این بازیگر پیشکسوت سینما، تئاتر و تلویزیون 
ایران ۲5 تیر سال 131۲ در تهران متولد و در 5 

شهریور 13۹5 چشم از جهان فروبست.

حال و روز موسیقی در پساکرونا؛

ساز ساکت
 در روزهای کرونایی
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مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری وصنایع دستی خراسان رضوی گفت: از 
سال ۹۲ تا کنون و مدت زمان تصدی دولت تدبیر و امید تعداد ۲۹8 بنا، محوطه 
و عرصه تاریخی، طبیعی و فرهنگی استان خراسان رضوی در فهرست آثار ملی 
به ثبت رسیده اســت.به گزارش صبح امروز ابوالفضل مکرمی فر افزود:حمایت 
از ثبت ملی آثار باســتانی و طبیعی در خراســان رضوی همچنان ادامه دارد و 
هم اکنون پرونده مطالعاتی بــرای ثبت حدود 350 اثر تاریخی و طبیعی دیگر 
در دســت تکمیل است.او ادامه داد: این میزان ثبت ملی آثار تاریخی و تهیه و 

تکمیل پرونده ثبتی برای آثار تاریخی و طبیعی در این استان در مقایسه با قبل 
از ســال ۹۲ بی سابقه است.مکرمی فر با بیان این که تا قبل از روی کار آمدن 
دولت دکتر روحانی مجموعه آثار تاریخی ثبت شده خراسان رضوی در فهرست 
ملی  هزار و ۴3۷ اثر تاریخی بوده اســت افزود: هم اکنون مجموعه  آثار ثبت 
شده در فهرســت ملی این استان هزار و ۷35 اثر است.استان خراسان رضوی 
هــم اکنون دارای بیــش از 10 هزار اثر، بنا و محوطــه تاریخی و عرصه های 

طبیعی دارای قابلیت ثبت در فهرست آثار ملی است.

ثبت ملی 298 اثر 
تاریخی خراسان 
رضوی از سال 92 
تاکنون 

کاشت گل تابستانه 90 هزار بوته در سطح 
بوستان کوهسنگی

سرپرست شهرداری منطقه 8 مشهد ازکاشت ۹0 هزار بوته گل در بوستان بزرگ کوهسنگی 
با هدف توسعه و افزایش کمی و کیفی فضاهای سبز عمومی خبر داد.

به گزارش صبح امروز، امید رضا رحمانیان با اعلام خبر کاشــت ۹0 هزار بوته گل تابســتانه 
در بوســتان کوهسنگی بیان داشت : با هدف تغییر نوع گونه های گیاهی متناسب بازه زمانی 
تابستان و در راستای ایجاد نشاط و شادابی شهروندان، و کاهش آلودگی هوا در سطح منطقه 

این اقدام صورت میپذیرد .
وی در ادامه خاطر نشــان ســاخت : ۹0 هزار بوته گل با هدف زیباســازی بصری و ایجاد 
محیطی مناســب و زیبا وایجاد نشاط و ســرزندگی در بین شهروندان در بوستان کوهسنگی 

کاشته شده است .
سرپرست شهرداری منطقه هشت اضافه کرد: رویکرد مدیریت شهری نگهداشت فضای سبز، 
با هدف زیباســازی بصری و با هدف ایجاد محیطی مناسب و زیبا وایجاد نشاط و سرزندگی 
در بین شهروندان میباشد تا گام موثری در راستای افزایش سطح رضایتمندی، خدمت رسانی 

و رفاه حال شهروندان و زائران باشد .

8 ساعت فعالیت روزانه برای تاکسیرانان 
الزامی است

مدیرعامل ســازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شــهرداری مشهد گفت: میزان فعالیت 
برای تاکســیرانان در سطح شهر حداقل 8 ساعت کاری است و رعایت این میزان برای کلیه 

تاکسیرانان الزامی است.
به گزارش صبح امروز، احمد محبی با اعلام این خبر، اظهار کرد: تعیین این حجم از فعالیت 
روزانه برای تاکسیرانان با هدف افزایش سطح بهره وری ناوگان تاکسیرانی و برگشت برخی 
از تاکســی ها به چرخه حمل و نقل عمومی شــهری اســت که بعضا در خارج از این حوزه 

فعال هستند.
وی افزود: در شرایط عادی روزانه یک میلیون و ۲00 هزار نفر توسط 11 هزار تاکسی درون 
شهری در شهر مشهد جا به جا می شوند که این میزان معادل ۲3 درصد از کل حمل و نقل 

درون شهری در مشهد است.
مدیرعامل ســازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری مشهد بیان کرد: بعد از شیوع 
ویروس کرونا و به دلیل کاهش ســفرهای درون شــهری این تعداد به میزان قابل توجهی 
کاهش پیدا کرد، اما در همین شرایط هم به دلیل تعطیلی دیگر ناوگان درون شهری، تا اول 

خرداد ماه بار عمده جا به جایی مسافر بر عهده ناوگان تاکسیرانی بوده است.
محبی خاطرنشــان کرد: برنامه ریزی برای ارائه خدمت رســانی به زائران و مجاورین بارگاه 
منور رضوی در دوران پس از کرونا در حال انجام و ما به دنبال نیازســنجی خطوط مختلف 
شــهری هستم و از همین رو فعالیت روزانه هشت ســاعت کاری تاکسیرانان در سطح شهر 

الزامی است تا توسعه ناوگان متناسب با نیاز شهری صورت پذیرد.
وی اضافه کرد: ضمن نظارت بازرسان این سازمان شهروندان نیز می توانند با ارسال پیامک 
به شــماره 30001305 ما را از وجود تاکســی هایی که خارج از حوزه حمل و نقل عمومی 

فعال هستند؛ مطلع سازند.

پسماندهای عفونی مطبهای پزشکان سبزوار 
بی خطرسازی نمی شود

رییس اداره حفاظت محیط زیست سبزوار گفت: ۹0 درصد پسماندهای عفونی مطب پزشکان 
این شــهر بدون خطرسازی و به صورت غیر بهداشتی دفع می شود که این موضوع تهدیدی 

برای سلامت شهروندان محسوب می شود.
حمید رضا صادقی روز گذشــته در نشست شورای پیشگیری از وقوع جرم سبزوار با موضوع 
پسماند افزود: حدود 300 مطب پزشک در سبزوار فعال است که  10 درصد این مراکز فرایند 

جمع آوری، انتقال و دفع بهداشتی زباله های عفونی خود را انجام می دهند.
وی ادامه داد: تداخل پسماندهای عفونی با پسماندهای خانگی و تجاری خطرساز است و این 

موضوع در ایام بیماری کرونا نگرانی بیشتری ایجاد کرده است.
رییس اداره حفاظت محیط زیســت سبزوار گفت: پسماندهای عفونی و بیمارستانی این شهر 
به صورت اصولی و بهداشــتی به وسیله دستگاههای اتوکلاو دفع می شوند که باید این اقدام 
در مورد زباله های عفونی مطب پرشکان نیز عملیاتی شود.صادقی افزود: با پیگیری های انجام 
شده و با هدف ساماندهی زباله های عفونی مطب پزشکان سبزوار، به زودی تفاهم نامه ای بین 
سازمان نظام پزشــکی و مدیریت پسماند شهرداری این شهر امضا می شود.سبزوار در ردیف 
10 شــهر پاک ایران انتخاب  شده است و زباله  های این شهر روزانه در سایت 3۲0 هکتاری 

دفن زباله سبزوار در فاصله 35 کیلومتری این شهر به شیوه استاندارد دفن می شود.

مدیر عامل سازمان بازآفرینی از تعریف پروژه های مشارکتی ساماندهی و بهسازی در شهرک شهید بهشتی خبرداد:

بازآفرینی زندگی در شهرک بهشتی
مدیرعامــل ســازمان بازآفرینــی فضای 
تعریف  از  شــهری شــهرداری مشــهد 
پروژه هــای فــوری و مشــارکتی برای 
ســاماندهی و بهســازی شــهرک شهید 

بهشتی خبر داد.
به گزارش صبح امروز، مجتبی شــاکری 
روش بــا بیان این خبر اظهــار کرد: دفتر 
توســعه محله شهرک شــهید بهشتی در 
آبان ماه ســال ۹8 آغاز به کار کرده است 
و با توجــه به تعاملات و برداشــت های 
اجتماعی، نســبت به تعریــف پروژه های 
اعتمادساز و مشــارکتی جهت بهسازی و 

ساماندهی این شهرک اقدام کرده است.
طراحی و اجرای پروژه ها مبتنی بر 

اولویت های مردمی
وی افــزود: بــا توجه به تاکید و دســتور 
شــهردار مشــهد در خصوص تسریع در 
اجرای ساماندهی و بهسازی این شهرک، 
عــلاوه بر فعالیت هــا و تعاملات صورت 
گرفته در چندماه اخیر، جلســات فشــرده 
با ســاکنان شــهرک  اســتماع عمومی 
شهید بهشــتی در حال برگزاری است تا 
با مشــارکت خود مردم نسبت به تعریف، 
طراحــی و اجرای این اقدامات و پروژه ها 
مبتنی بر اولویت های مردمی اقدام شود.
شهرک شهید بهشتی الگویی برای 

دفاتر توسعه محله و بازآفرینی 
بازآفرینــی فضاهای  دیرعامل ســازمان 
شهری شــهرداری مشهد مشخصه های 
اجتماعی و هویتی محله شــهرک شهید 
بهشــتی را در بین محلات شــهر مشهد 
بســیار خاص و ویژه برشمرد و بیان کرد: 
ارزش و تمایز رویکرد فعالیت دفاتر توسعه 
محله در شناسایی و تعریف پروژه ها مبتنی 
بر نیازها و اولویت ها از نگاه مردم است و 
یقین داریم شهرک شهید بهشتی با توجه 
بــه ظرفیت خاص هویتی و فرهنگی خود 
الگوی مناسبی برای بازآفرینی خواهد بود.
شاکری روش خاطرنشــان کرد: اقدامات 
متعددی براساس خواست و نظرات مردم 
امنیت  افزایش کیفیــت محیطی و  برای 
و ایمنی شــهرک انجام خواهد شد که از 
جملــه آن ها می توان بــه احداث میدان 
مرکزی شــهرک، ســاماندهی بازار روز، 

تجهیز زمین های بازی کودکان، بهسازی 
معابر ســواره و پیاده، ســاماندهی فضای 
ســبز، نقاشــی دیواری بلوک های حاشیه 
بزرگراه، ایجاد و بهبود فضاهای ورزشــی، 
تامین روشنایی شهرک و همچنین اجرای 
رویدادهای هویتی و اجتماعی اشــاره کرد 
که تاکنون با مشارکت مردم تهیه و فرآیند 

اجرایی آن آغاز شده است.
بسیج بخش های مختلف شهرداری

وی ضمن اشاره به اینکه در اجرای اغلب 
پــروژه ها و اقدامات ضرورت مشــارکت 
ساکنان شــهرک وجود دارد و نمی توان 
صرفا مبتنــی بر ظرفیت نهــاد مدیریت 
شــهری به اجــرا و پایداری و اســتمرار 
شــرایط بهبود در شــهرک اتکا کرد، از 
بســیج بخش های مختلف شهرداری اعم 
از معاونت ها و شــهرداری منطقه ۶ برای 
بهسازی این شهرک خبر داد و اضافه کرد: 

توفیق و تکمیل اغلــب اقدامات و پروژه 
هایی که چهره مناســب تری به شهرک 
می دهــد، باتوجه به برخــی ملاحظات 
خاص در شــهرک شهید بهشتی، مستلزم 
مشــارکت و همکاری اهالی و ســاکنان 

شهرک و ایفای نقش ایشان است. 
حضور چند وقت پیش شهردار مشهد 

در این شهرک
چندی پیش محمد رضا کلائی شــهردار 
مشــهد از این شــهرک بازدید کرده و در 
پاســخ به درخواســت ســاکنان مبنی بر 
بهشتی  به وضعیت شــهرک  رســیدگی 
از جمله ســاماندهی نمای ساختمان ها، 
ایجاد مجموعه های ورزشــی و فرهنگی، 
برداشتن دیوار میان این شهرک و شهرک 
پردیس و ... اظهار کرد: ما از این موضوع 
استقبال می کنیم اما اگر ساکنان شهرک 
کنار مدیریت شــهری باشــند، این اتفاق 

سریع تر و کامل تر اجرا می شود.
وی افــزود: برای اجــرای کار نیازمند دو 
بخش حاکمیتی و مدیریت شهری هستیم 
که در بخــش حاکمیتی آقای فرماندار در 
این جمع حضور دارند و هر جمع بندی که 

اعلام شود، آن را اجرا خواهیم کرد.
شــهردار مشــهد بیان کرد: بخش دوم، 
ساماندهی فضای شهرک است که وظیفه 
آن بر عهده شــهرداری مشهد است و به 
شما قول می دهم اتفاقاتی که در راستای 
ساماندهی شــهرک شهید بهشتی خواهد 
افتاد، قابل مقایســه با گذشته نخواهد بود 
اما تحقــق این قول شــرطی دارد و آن 

مشارکت و کمک ساکنان شهرک است.
کلائی خاطرنشــان کرد: امیدوارم شــش 
ماه دیگر که در این شهرک دور هم جمع 
شدیم، ســاکنان از اقدامات انجام شده از 
سوی مدیریت شــهری در شهرک شهید 

بهشتی راضی باشند.
گفتنــی اســت، در پایــان این نشســت 
محمدرضــا کلائی به صــورت رودرو با 
ساکنان شهرک شهید بهشتی گفت و گو 
و به درخواســت های آنها گوش فرداد و 
خواســتار کمک آنها به مدیریت شهری 

برای ساماندهی این شهرک شد. 
هــم چنیــن ســید محمدرضا هاشــمی  
فرماندار مشــهد با اشــاره بــه این که با 
مشکلات  مشــهد  شــهرداری  همکاری 
مرتبط با شهرک شهید بهشتی و پردیس 
را بــه صورت خاص پیگیری خواهیم کرد 
ادامه داد: مطمئنم با مدیریت خوب آقای 
کلائی شاهد اتفاقات خوبی در این شهرک 
خواهیــم بود و اگر ســاکنان یک قدم در 
راستای ســاماندهی این شهرک بردارند، 
شــهرداری مشــهد 10 قدم در این مسیر 

برخواهد داشت.

خبر

فرماندار بینالود گفت: با توجه به نگرانی ساکنان محلی از همه گیری بیشتر ویروس 
کرونا، ورود گردشگران به مناطق ییلاقی و گردشگری طرقبه شاندیز فقط با استفاده 
از ماسک میسر است.سید حسن حسینی روز گذشته افزود: بر اساس مصوبات ستاد 
شهرستانی مقابله با کرونا، بخشــداران و دهیاران مجاز هستند از ورود گردشگران 
و افراد بدون ماســک به مناطق ییلاقی و روســتاهای گردشــگری این شهرستان 
جلوگیری کنند.وی عامل اصلی شــیوع کرونا در شهرســتان بینالود را حضور انبوه 
گردشــگران غیربومی در طرقبه شاندیز اعلام کرد و گفت: در حال حاضر علاوه بر 
شهروندان سالم مشهدی بسیاری از مبتلایان به ویروس کرونا برای گذراندن دوره 

نقاهت و قرنطینه خود در ویلاها و اماکن مختلف این شهرستان سکونت کرده اند.
فرماندار بینالود ادامه داد: در راســتای جلوگیری از همه گیری بیشتر این ویروس به مراجعه کنندگان بدون ماسک در ادارات 
این شهرســتان خدمات ارائه نمی شود و از سوی دیگر فعالیت تالارهای پذیرایی و عروسی نیز در این شهرستان ممنوع شده 
است.وی شمار تالارهای عروسی دارای مجوز در این شهرستان را 80 واحد عنوان کرد و افزود: براساس بازرسی های شبکه 
بهداشت به 11 تالار عروسی به دلیل بازگشایی و فعالیت در این ایام اخطار داده شده و ۲ تالار نیز به دلیل زیاد بودن تخلفات 

آنها  به مرجع قضایی معرفی شده اند.
شهرستان طرقبه شــاندیز )بینالود( نزدیکترین قطب گردشگری به مشهد و منطقه تفرجگاهی برخوردار از جاذبه های طبیعی 

کوهستانی، چشم اندازهای سرسبز، رودخانه و هوای مطبوع است.  
بر اساس سرشماری عمومی نفوس و مسکن در سال ۹5 این شهرستان ۷0 هزار نفر جمعیت دارد که به صورت مساوی در دو 

بخش شاندیز و طرقبه تقسیم شده است و ۲0 هزار نفر از مردم این شهرستان ییلاقی در روستاها ساکن هستند.

معاون خدمات شهری شهرداری مشهد از اعمال محدودیت ها در سطح بوستان ها 
و فضای سبز سطح شهر خبر داد.

به گزارش صبح امروز، مهدی یعقوبی با تاکید بر اجرای دســتورالعمل پیشگیری از 
شیوع بیماری کرونا درسطح بوســتان ها و فضای سبز شهری گفت: مطابق اعلام 
ســتاد ویژه پیشگیری و مقابله با ویروس کرونا در اســتان و با توجه به لزوم انجام 
اقدامات پیشــگیرانه به جهت جلوگیری از شــیوع موج دوم این بیماری، هماهنگی 

های لازم در قالب دستور العمل های ارسالی به مناطق صورت پذیرفته است.
وی افزود: مطابق این دســتورالعمل ارســالی به مناطق، تا اطلاع ثانوی استفاده از 
زمین های بازی کودکان و تجهیزات ورزشــی موجود در سطح بوستان ها و فضای 

سبز ممنوع بوده و کلیه آبخوری ها و آبسردکن ها غیرفعال است.
معاون شــهردار مشــهد با تاکید بر ضدعفونی و گندزدایی ســرویس های بهداشــتی ،مصلی های موجود در بوســتان ها به 
ممنوعیت های اعمال شــده اشــاره کرد و گفت: اتراق و نشستن همشهریان در معابر ســطح بوستان ها و فضای سبز، انجام 
ورزش ها و مراســمات جمعی توسط شــهروندان ممنوع بوده و داشتن ماسک برای کلیه افراد و مراجعین به بوستان ها الزامی 

است.
یعقوبی خاطرنشــان کرد: پیمانکارهای فضای ســبز ملزم به تامین ماسک و تجهیزات برای همه کارگران مشغول به فعالیت 

در سطح فضای سبز می باشند.
از شــهروندان تقاضا می شــود حتی الامکان از حضور در بوستان ها خودداری کرده و در صورت مراجعه علاوه بر استفاده از 

ماسک تمامی پروتکل های بهداشتی را رعایت نمایند.

گردشگران طرقبه شاندیز ملزم به استفاده از ماسک شدند  کرونا اوج گرفت، ورود به بوستان ها محدود شد 

از  شــهردار بجســتان گفت: ۷0 هکتار 
وسعت ســه هزار و ۷00 کیلومترمربعی 

این شهر فرسوده و نیازمند مرمت است.
به گزارش صبح امــروز، علی روحبخش 
روز گذشــته با بیان ایــن مطلب افزود: 
زمین هــای رها شــده در برخــی نقاط 
بجستان ناهنجاری هایی برای این منطقه 
به دنبال داشــته و کاهــش این معضل 
از طریق مجــاب کردن مالــکان برای 
دیوارکشــی این زمین هــا رویکرد مهم 

شهرداری بجستان است.
وی ادامه داد: از مجموع ۷0 هکتار بافت فرسوده شهری بجستان 31 هکتار بافت تاریخی است و امکان 
ساخت و ساز در آنها وجود ندارد که مکاتباتی با اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی برای 

کاهش این مشکل در دست اقدام است.
شــهردار بجســتان کمبود اعتبار را از مشکلات مهم شــهرداری دانست و خواســتار مشارکت بیشتر 

شهروندان در پرداخت عوارض شهری شد.
وی گفت: مجموع اعتبارات شــهرداری بجستان طی سال گذشته ۲ میلیارد و ۴00 میلیون ریال بود در 
حالی که ماهانه به صورت متوســط ۴00 میلیون ریال برای پرداخت حقوق پرسنل پرداخت شد و بقیه 

هزینه ها از سایر محل های اعتباری تامین شد.
روحبخش احداث کوهســتان پارک در ورودی این شــهر، مزار شــهدای گمنام در وسعت ۲۷ هکتار با 
امکانات رفاهی، تفریحی، پژوهشســرا و نمایشــگاه گل و گیاه را از طرح های شاخص شهری در دست 
اجرای بجســتان ذکر و بیان کرد: مرحله نخست این طرح ها شــهریور ماه سالجاری همزمان با هفته 

دولت به بهره برداری می رسد.
وی اجرای آســفالت معابر شــهری به خصوص شــهرک فرهنگیان، احداث قنات گردشگری و جاده 

سلامت را از دیگر اقدامات در دست انجام شهرداری بجستان طی سالجاری برشمرد.
شهردار بجستان افزود: جمع آوری سگ های ولگرد از مشکلات مهم شهری بجستان است و شهرداری 
به تنهایی توانایی انجام  آن را ندارد و همکاری بین بخشــی دستگاه های اجرایی مربوطه در اجرای آن 
ضروری است زیرا زنده گیری و معدوم سازی هر قلاده سگ ۲ میلیارد و 300 میلیون ریال هزینه دارد.
شهرســتان بجستان با مساحتی بالغ بر چهار هزار و ۷۶۶ کیلومتر مربع در ۲۷8 کیلومتری جنوب غربی 

مشهد واقع است و  3۷00 کیلومتر مربع آن وسعت شهر بجستان است.

مدیــرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دســتی خراســان رضوی از صدور 
11۶۴ کارت عضویــت انجمــن میــراث 

فرهنگی در خراسان رضوی خبر داد.
به گزارش صبح امروز ابوالفضل مکرمی فر 
با اعلام این خبر افزود: انجمن های میراث 
فرهنگی با اســتناد ماده ۲ قانون تشــکیل 
ســازمان میراث فرهنگی و گردشــگری 
مصــوب 138۲ برحســب ضــرورت و به 
استان ها،  تشــخیص ســازمان، در مراکز 
شهرستان ها، شهرها، بخش ها، دهستان ها 

و روستاهای کشور و به نام همان محل موردنظر تشکیل می شود.او ادامه داد: هدف از تشکیل انجمن های 
میراث فرهنگی، جلب مشــارکت، همکاري و همیاري تمامی دســتگاه های اجرایــی و نهادهاي عمومی 
غیردولتی، ســازمان های مردم نهاد و دیگر افراد جامعه با ســازمان، جهت حمایت، حفاظت، احیاء، پژوهش، 
معرفی، آموزش و فرهنگ ســازی عمومی و کمک به پیشگیري از وقوع جرائم علیه میراث فرهنگی است.
مکرمی فــر درباره وظایف و اختیارات انجمن هــای میراث فرهنگی اظهار کرد: آگاهی بخشــی و ترغیب 
مــردم بــه حفظ ارزش های میراث فرهنگــی و رعایت قوانین و مقررات ناظر بر آن باهدف پیشــگیري از 
وقــوع جرائم میراث فرهنگی، تهیه و اجراي برنامه های جلب مشــارکت عمومی و جذب مســاعدت های 
مالی و معنوي مردم در کلیه مراحل شناســایی، ثبت، حفاظت، معرفی، پژوهش، آموزش میراث فرهنگی و 
همچنیــن همکاري با مراجع ذیصلاح براي برخورد با متخلفین از ضوابط و مقررات میراث فرهنگی ازجمله 
وظایف قانونی انجمن های میراث فرهنگی اســت.او بابیان این که جلســات بیش از 10 انجمن شهرستان 
به صورت منظم برگزارشــده اســت، افزود: هم چنین بررسی و ارائه مشــاوره فرهنگی و اجتماعی به منظور 
اجراي مطلوب برنامه های مرتبط با میراث فرهنگی در حوزه فعالیت خود متناســب با مقتضیات و امکانات 
محل و پیشــنهاد آن به سازمان، پیشــنهاد راهکارهاي عملی جلوگیري از هرگونه اقدام غیرقانونی درزمینه  
حفاری هــای غیرمجاز، تخریب آثار تاریخــی، خریدوفروش غیرمجاز اموال فرهنگی به ســازمان از دیگر 
وظایف این انجمن هاســت.او به ظرفیت های میراث فرهنگی در روستاهای استان اشاره کرد و گفت: تعداد 
10۴۲ روستای دارای ظرفیت تشکیل انجمن میراث فرهنگی شناسایی شده است.مکرمی فر افزود: از ابتدای 
ســال ۹8 تاکنون 510 انجمن میراث فرهنگی تشکیل شده اســت.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دســتی خراسان رضوی تصریح کرد: بیشــترین انجمن را شهرستان قوچان با ۴5 انجمن و پس ازآن 

شهرستان نیشابور و سبزوار به ترتیب ۴3 و 3۶ انجمن تشکیل داده اند. ت
 اس

ت
رم

د م
زمن

 نیا
ان

ست
بج

ی 
هر

ت ش
 باف

 از
تار

هک
 ۷۰

ان
ست

ر ا
ی د

نگ
ره

ث ف
یرا

ن م
جم

ت ان
وی

عض
ت 

کار
 11

6۴
ور 

صد
 

خبرخبر



۷
چهار شنبه25تیرماه 1399/   سال سوم  /   شماره 726

Vol.3.No.726  / July.15.2020

w w w . s o b h e - e m r o o z . i r
sobhe.emrooz.news@gmail.com

ی
زش

ور
 کرونایی های استقلال 

مجوز تمرین نگرفتند!

بازیکنان کرونایی تیم استقلال امروز مجوز تمرین از سوی مسئولان باشگاه را دریافت نکردند.
به گزارش »ورزش سه«، وریا غفوری، فرشید باقری، هرویه میلیچ و امیرحسین کارگر ۴ بازیکن 
استقلال هستند که حدود 1۲ روز قبل تست کرونای آنها مثبت شد و حالا با گذر از دوران سخت 

بیماری شرایط نسبتا مطلوبی دارند.
این ۴ بازیکن روز گذشــته تست مجدد کرونا دادند و امیدوارند با منفی شدن جواب این تست در 

سفر به آبادان استقلال را همراهی کنند.

۴ بازیکــن مذکور که حال عمومی مناســبی دارند، امروز به محل تمرین اســتقلال رفتند اما از 
ســوق کادرفنی و سرپرســت تیم مجوز حضور در تمرین گروهی را نگرفتند. قرار است که فردا 
جواب تست کرونای مجدد این نفرات بیاید و اگر تست آنها منفی باشد از فردا عصر در تمرینات 

استقلال حاضر خواهند شد.
کادرفنی اســتقلال امیدوار اســت بتواند از وریا غفوری، باقری، میلیچ و کارگر در دیدار با صنعت 

نفت استفاده کند.

پدر شنا و واترپلوی ایران درگذشت
پیشکسوت رشته های شنا و واترپلو دار فانی را وداع گفت.

به گزارش پایگاه خبری وزارت ورزش، منصور گروســی پیشکسوت رشته های شنا و واترپلو 
که در ادوار مختلف مربی تیم ملی، مدرس فدراســیون و مدیر فنی تیم های ملی ایران بود 
و چندین نســل از قهرمانان ایران را به جامعه ورزش معرفی کرده بود  در سن 80 سالگی و 

بر اثر سکته قلبی درگذشت.

زنیت و فروش سردار به قیمت 30 لامبورگینی!
زنیت قصد ندارد ســردار آزمون، مهاجم گلزن و ایرانی خــود را با رقمی کمتر از 30 میلیون 

یورو به فروش برساند.
به گزارش »ورزش ســه«، عملکرد درخشان سردار آزمون در زنیت و تیم ملی ایران در سال 
های اخیر باعث بروز اخبار و شــایعات فراوانی در مورد احتمال انتقال او به لیگ های معتبر 
اروپایی شده و سری آ به عنوان یکی از مقاصد احتمالی این بازیکن پیش بینی شده است. دو 
باشگاه نامدار میلان و ناپولی برای جذب سردار آزمون پیشقدم شده اند، اما به نظر می رسد 

کار آسانی پیش رویب آنها برای جذب سردار نیست.
نشــریه کالچومرکاتو امروز در گزارشــی مدعی شــد زنیت در موقعیت فعلی از نظر مالی در 
شرایط خوبی قرار دارد و به همین دلیل راضی به فروش سردار آزمون با رقمی زیر 30 میلیون 
یورو نمی شود. این نشریه در ادامه اذعان داشت زنیت نیازی به پول فروش سردار ندارد و به 

همین دلیل برای جذایی او حاضر به دادن تخفیف نیست.
بدین ترتیب به نظر می رسد کار تیم های ایتالیایی و دیگر باشگاه ها برای خرید سردار آزمون 
بسیار دشوار خواهد بود. شیوع ویروس کرونا و کاهش درآمدهای باشگاه ها حتی گریبان نام 
های بزرگ اروپایی را نیز گرفته و بســیاری از کارشناسان پیش بینی فصل نقل و انتقالی نه 
چندان هیجان انگیز را در ماه های پیش رو کرده اند. درخواست 30 میلیون یورو برای فروش 
سردار آزمون رقم قابل توجه و هنگفتی به شمار می آید و باید دید آیا تیم هایی چون میلان 

یا ناپولی با این شرایط نیز برای خرید آزمون وارد عمل خواهند شد یا خیر.

حمله اینستاگرامی جادوگر به تاج و کفاشیان
بازهم تاج و کفاشــیان مورد آماج انتقادات علی کریمی قرار گرفتند.به گزارش »ورزش سه«، 
در حالی که علی کریمی پیشکســوت پرســپولیس و تیم ملی ایران بارها مواضع خود علیه 
مهدی تاج و علی کفاشــیان را اعلام کرده و به نحوه ی مدیریت این دو انتقاد کرده اســت، 
این بار نیز او در صفحه ی اینســتاگرامش، علیه این دو تاخت.نقطه ی اوج انتقادات کریمی 
از نحوه ی مدیریت فدراســیون فوتبال، به مناظره ی او با محمدرضا ساکت در برنامه ی نود 
بازمیگردد.حالا علی کریمی با انتشــار یک استوری در صفحه ی اینستاگرام خود، به مهدی 

تاج و علی کفاشیان دو مدعی صندلی ریاست فدراسیون فوتبال ایران کنایه زده است.
قضیه از این قرار اســت چند روز قبل و در فدراســیون فوتبال درگیری لفظی و فیزیکی بین 
برخی از اعضای هیئت رئیســه رخ داده است و جادوگر نیز به این مسئله واکنش نشان داده 

است.

تغییرات در فوتبال ادامه دارد؛

ثبت رکورد عجیب مربیان لیگ برتر
پایان هفته بیست و چهارم لیگ برتر آغازی 
بود بر سه روز طوفانی روی نیمکت تیم های 
لیگ. اســتعفا و برکناری چهار مربی در سه 

روز در نوع خودش رکورد عجیبی است.
به گزارش مهر، هفته بیســت و چهارم لیگ 
برتــر فوتبال ایران در حالی روزهای جمعه و 
شنبه گذشته برگزار شد که در تاریخ باید این 
هفته را به عنوان هفته اســتعفای سرمربیان 

لیگ برتری به یادآورد.
در مدت ســه روز یعنی از شــنبه تا دوشنبه، 
چهار ســرمربی لیگ برتری از ســمت خود 
اســتعفا کردند و یا با توافق باشگاه، از سمت 

خود کنار رفتند.
اولین تغییــر مربوط به تیم شــاهین و یک 
روز بعد از شکست ســنگین این تیم مقابل 
ذوب آهــن بود. مهرداد کریمیان که به جای 
»کریستوویچ« هدایت تیم شاهین را بر عهده 
داشت، بعد از این باخت از سمت خود استعفا 
کرد تا به گفته خودش، دست باشگاه را برای 
انتخاب ســرمربی بعدی باز بگذارد. شاهین 
در حال حاضر با 1۷ امتیاز قعرنشــین اســت 

و گزینه نخست سقوط به لیگ دسته اول.

قرعــه دوم تغییر مربیان به نام مجید جلالی 
افتاد. جلالی با تیــم گل گهر نتایج مطلوبی 
کســب نکرده و بعد از شــروع مجدد لیگ 
ســه باخت متوالی برابر سپاهان، شهرخودرو 
و پیکان کســب کرد تا این تیم با 1۷ امتیاز 
در رده پانزدهــم جدول قــرار بگیرد و بعد از 
شــاهین، دومین تیم محتمل برای سقوط به 
لیگ دســته اول لقب بگیــرد. البته به گفته 
مدیر تیم گل گهر، مســئولان باشگاه تا روز 
گذشــته با اســتعفای جلالی موافقت نکرده 
بودند اما به نظر می رســد جدایی این مربی 

قطعی است.
هومن افاضلی سرمربی تیم پارس جنوبی جم 
و رضا مهاجری ســرمربی جدید تیم ماشین 
ســازی هم دو مربی دیگری بودند که روند 

استعفاهای لیگ برتر فوتبال را ادامه دادند.
افاضلــی با انتشــار بیانیه ای، از مشــکلات 
باشــگاه پارس و رای کمیته انضباطی )برای 
انجام بازی اســتقلال و پــارس( به عنوان 

دلایل استعفای خود یاد کرده است.
در خبر استعفای رضا مهاجری هم که باشگاه 
ماشین سازی منتشــر کرده، آمده است: »با 

توجه به درخواست رضا مهاجری برای جدایی 
از جمع سبزپوشان فوتبال تبریز، هیات مدیره 
باشگاه ماشین سازی بعد از بررسی شرایط با 

این موضوع موافقت کرد.«
بــه جمع ایــن مربیــان می تــوان مجتبی 

را  سرآســیابی ســرمربی تیم شــهرخودرو 
هــم اضافه کرد که هفته گذشــته به دلایل 
نامشخص از سمتش اســتعفا کرد و باشگاه 
را جایگزین  شهرخودرو »اســتفان کوزین« 

وی کرد.

به ایــن ترتیب در فاصله ۶ هفتــه مانده به 
پایان لیگ، چهار سرمربی در فاصله سه روز 
از هدایت تیم هایشان کنار رفتند تا روند تغییر 
ســرمربی در لیگ برتر ایران شدت بیشتری 

به خود بگیرد.

خبر

5۱۱/۱اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
رسمی

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای 
شــماره 13۹۹۶030۶00050۶- مورخه 13۹۹/3/8 هیات اول موضوع ماده یک قانون 
مذکور مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه و بلامعارض 
متقاضی خانم بتول ابراهیمی قندشــتنی فرزند شمس به شماره شناسنامه 10۷۲ صادره 
از تربت حیدریه نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 3۴۷/۹0 متر مربع ) 
ســیصد و چهل هفت متر و نود صدم مترمربع( قسمتی از پلاکـ ۲05۷ فرعی از اراضی 
قندشتن پلاک۲۲5 اصلی دهستان اربعه واقع در خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت 
ملک تربت حیدریه خریداری مع الواســطه از مالک رسمی آقای شمس الدین ابراهیمی 
قندشــتنی  محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی 
در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشــار در  شهرها منتشر 
تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ 
انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و 
رسید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست به اداره ثبت محل تحویل 
دهــد که در این صــورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در 
صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید 
و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیســت. تاریخ انتشار نوبت اول: 

۴/۹/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/۴/۲5
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

*****************************************
5۱۱/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
رسمی

آگهی موضــوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رسمی . نظر به دســتور مواد 1 و 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و 
برابر رای شــماره 13۹۹۶030۶00۶000۴۶۲-13۹۹/3/1 هیات اول موضوع ماده یک 
قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبــت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه و 
بلامعارض متقاضی آقای محمد علی اکبری فرزند اسمعیل به شماره شناسنامه ۴ صادره 
فیض آباد نســبت به ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت10۴/50 متر مربع  ) یک 
صــد و چهار متر پنجاه  صدم مترمربع (قســمتی از پلاکـــ  ۴3۶ فرعی واقع در اراضی 
دیزقند پلاک ۲31 اصلی دهســتان اربعه واقع در بخش یک تربت حیدریه خریداری مع 
الواســطه از مالک رسمی آقای محمد معاونیان تربتی محرز گردیده است. لذا به موجب 
ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 
13 قانون آئیــن نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه 
محلی و کثیرالانتشار در  شــهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام 
شــده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک 
ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید 
و گواهی دادخواســت به اداره ثبت محل تحویــل دهد که در این صورت اقدامات ثبت 
موکــول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی کــه اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند 
اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 
متضرر به دادگاه نیســت. تاریخ انتشار نوبت اول: ۴/۹/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 

13۹۹/۴/۲5
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

**************************************

5۱۱/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ســاختمانهای  فاقد سند رسمی . نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای 
شــماره 13۹۹۶030۶00۶000۶31- مورخه 13۹۹/3/۲1 هیات اول موضوع ماده یک 
قانون مذکور مســتقر در واحــد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریــه تصرفات  مالکانه 
و بلامعارض متقاضی آقای پیمان نجفی حســن آبادی فرزند محمد مهدی به شــماره 
شناســنامه 38۹۷ صادره از تهران نسبت به ششــدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
1۲۶/۲3 متر مربع ) یکصد و بیســت شش متر وبیست ســه صدم مترمربع( قسمتی از 
پلاکـ18۷ مجزی شــده از 80 فرعی ۲۲۷   اصلی واقع در اراضی یحیی آباد دهســتان 
اربعه در خراســان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه مع الواسطه از مالک 
رسمی آقای جمشید خدابنده بایگی محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه 
مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  
شــهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند 
باید از تاریخ انتشــار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع 
ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
مبادرت به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست به اداره 
ثبت محل تحویــل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکــول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی 
تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند 
مالکیت می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیســت. تاریخ 

انتشار نوبت اول: ۴/۹/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/۴/۲5
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

*********************************************
5۱۱/۴اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سندر سمی

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی.

 نظر به دســتور مواد 1و3 قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای 
فاقد ســند رسمی منصوب 13۹0/۹/۲0 وبرابر رای شــماره 13۹۹۶030۶00۶000۴8۹  
-13۹۹/3/۶ هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد ســند رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبــت ملک تربت حیدریــه تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ســعید مقدســی پور فرزند محمد به شماره شناسنامه 
0۶۹0۲۴38۶3 صادره از تربت حیدریه نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 
۲۴5/۲0 مترمربع ) دویست و چهل پنج و بیست صدم متر مربع ( قسمتی از پلاک 3055 
اصلی واقع در اراضی شهر در خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه 
خریداری مع الواسطه از مالکین رسمی خانمها بی بی بتول و نسرین قرشی محرز گردیده 
اســت .لذا به موجب  ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وســاختمانهای 
فاقد ســند رســمی ماده 13 آئین نامه مربوط این آگهی در  دو نوبت به فاصله 15 روز از 
طریق روز نامه محلی وکثیر الانتشــار در شهرها منتشر ودر روستا ها رای هیات الصاق 
تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شــده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی و در روســتای ها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را 
به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند . معترض باید ظرف یک ماه 
از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و 
گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد کــه در این صورت اقدامات 
ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند 
اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نیست.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۴/۹/ 13۹۹تاریخ انتشار نوبت دوم : 13۹۹/۴/۲5 

محمد کاظم باقر زاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه
******************************************

5۱۱/5اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع مــاده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ســاختمانهای  فاقد سند رســمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و 
برابر رای شــماره 13۹۶۶030۶013003۲۲8 مــورخ 13۹۶/1۲/1۲ هیات اول موضوع 
ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضی خانم عصمت محمدیان نوقابی فرزند حســین در ششدانگ یک باب 
منزل ) قدیمی ســاز (  به مســاحت 1۲8/۶1 متر مربع از پلاک  شماره 8۹3 فرعی از۴ 
اصلی واقع در اراضی نوقاب  بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد از محل مالکیت مشاعی 
ایشــان و خریداری مع  الواســطه از آقای عباس محمدیان مالک رسمی محرز گردیده 
اســت، لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای 
فاقد ســند رســمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز 
از طریق این روزنامه و محلی / کثیرالانتشــار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات 
الصاق تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از 
تاریخ انتشــار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود 
را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و گواهی تقدیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید 
ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد ک در این صورت 
اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت 
قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/۴/۲5.تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۹
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد

*********************************************
5۱۱/6اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رســمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر 
رای شماره 13۹۹۶030۶013000138 مورخ 13۹۹/۲/۲3 هیات اول موضوع ماده یک 
قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضی آقای حســن علمی فرزند محمد رضا در ششدانگ یک باب منزل  به مساحت 
۲8۶/۷8 متر مربع از پلاک  شــماره 11۹۴ فرعی از 11۷ اصلی واقع در اراضی خشوئی 
بخش  یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شــده مع  الواسطه از حجی اسماعیل عجم  
مالک رسمی محرز گردیده است، لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو 
نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی / کثیرالانتشــار در شهرها منتشر و 
در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض 
داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو 
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و گواهی تقدیم و رســید اخذ 
نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد 
ک در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که 
اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه 
عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور 

سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/۴/۲5.تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۹
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد

5۱۱/۷اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای 
شماره 13۹۹۶030۶03000085 مورخ 13۹۹/۲/1۴ هیات اول موضوع ماده یک قانون 
مذکور مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی 
آقای امیر ابراهیم نیا فرزند حســین در ششدانگ یک باب مغازه به مساحت ۶۲/۷۲ متر 
مربع قسمتی از پلاک  شماره  ۲۲۹5 فرعی  و تمامت  پلاک ۴۶85 فرعی از یک اصلی 
واقع در اراضی علی آباد  بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شــده مع  الواسطه 
از آقایان محمد ابراهیم نیا و حسین ابراهیم نیا مالکین مالک رسمی محرز گردیده است، 
لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رســمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه ایــن آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق 
این روزنامه و محلی / کثیرالانتشــار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا 
در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار 
اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
محل وقوع ملک تســلیم و گواهی تقدیم و رســید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک 
ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید 
و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات 
ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند 
اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/۴/۲5.تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۹
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد

تاسیس، تغییرات شرکت
تاسیس شرکت ســهامی خاص آرکا تجارت افق توس درتاریخ ۲5/0۲/13۹۹ به شماره 
ثبت ۷۲۲0۹ به شناســه ملی 1۴00۹1۴۲۲۶0 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که 
خلاصه آن به شــرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضــوع فعالیت :- انجام 
بررســی های فنی و اقتصادی، طراحی و مهندسی، مدیریت، مشاوره و نظارت، ساخت و 
تولیــد، تعمیرات و نگهداری، بهره برداری و تامین تجهیزات و اجرای پروژه های صنایع 
نفت و گاز،پالایش و پتروشــیمی، نیرو و نیروگاهی، مخابرات، ابزاردقیق و اتوماســیون، 
تاسیسات الکتریکی، تجهیزات یو پی اس،باتری و شارژر، تاسیسات مکانیکی، ابنیه تامین 
تجهیزات و اقلام مصرفی صنایع زیربنایی کشــور نظیر بیمارســتانها، مترو، کارخانجات 
مواد غذایی، ســیمان، فولاد عقــد هرگونه قرارداد با اشــخاص حقیقی و حقوقی اخذ و 
ارائه نمایندگی داخلی و خارجی انجــام هرگونه فعالیت بازرگانی نظیر واردات، صادرات، 
بازاریابی، فروش، پخش و توزیع اقلام مجاز شــرکت در مناقصات و مزایدات درصورت 
لــزوم پس از اخذ مجوزهــای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت 
نامحدود مرکز اصلی : اســتان خراسان رضوی ، شهرستان مشهد ، بخش مرکزی ، شهر 
مشهد، محله / ابوطالب ، خیابان موسوی قوچانی ۲۹]شهیدموسوی[ ، خیابان شهیدآدینه 
پور1۲ ]شهیدموســوی10[ ، پلاک 13 ، طبقه همکف کدپستی ۹1۹۶۶۶۴38۴ سرمایه 
شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ ۲50000000 ریال نقدی منقسم به 10000 سهم 
۲5000 ریالی تعداد 10000 سهم آن با نام عادی مبلغ 8۷500000 ریال توسط موسسین 
طی گواهی بانکی شــماره ۲۹0/۴۴5 مورخ 11/0۲/13۹۹ نزد بانک رفاه کارگران شعبه 
آب و برق با کد ۴۴5 پرداخت گردیده اســت والباقی در تعهد صاحبان ســهام می باشد 
اعضا هیئت مدیره خانم مرجان عبداله زاده حلوائی به شــماره ملی 0۹۲0۲۶35۴۲ و به 
سمت رئیس هیئت مدیره به مدت ۲ سال خانم زهره فلاح به شماره ملی 0۹۴50۲۹58۶ 
و به ســمت عضو هیئت مدیره به مدت ۲ سال آقای سید مجتبی عابدیان به شماره ملی 
0۹۴5۹35۷5۷ و به ســمت مدیرعامل به مدت ۲ ســال و به سمت نایب رئیس هیئت 
مدیره به مدت ۲ ســال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت 
از قبیل چک، سفته، بروات، قراردادهای عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های اداری 
و عادی با امضاء منفرد مدیر عامل همراه با مهر شــرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیر 
عامل : طبق اساســنامه بازرســان خانم فاطمه محمدیان به شماره ملی 0۹3۲۹18001 
به ســمت بازرس علی البدل به مدت یک سال مالی آقای علی خسروی به شماره ملی 
0۹۴0۹۹۹۹۶1 به ســمت بازرس اصلی به مدت یک ســال مالی روزنامه کثیر الانتشار 
صبح امروز خراســان رضوی جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع 
فعالیــت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشــد. اداره کل ثبت اســناد 
و املاک اســتان خراســان رضوی اداره ثبت شــرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد 

)۹0۹3۶0(

چالش پیش روی والیبال بانوان
سرمربی تیم والیبال زنان سایپا تهران می گوید 
برنامه ریزی برای والیبال بانوان به شرایط شیوع 
کرونا در کشــور بســتگی دارد و هنوز وضعیت 

مشخص نیست.
به گزارش ایسنا، پس از آنکه لیگ برتر والیبال 
بانوان در پی شــیوع ویروس کرونا در کشــور 
نیمه تمام ماند و فدراســیون پایان مســابقات 
را اعلام کرد، ورزشــکاران این رشــته تمرینی 
نداشتند و مشخص نیست که این شرایط تا چه 
زمانی ادامه پیدا می کند.مریم هاشمی، سرمربی 
تیم ســایپا تهران در مورد برنامه های تیم خود 
برای فصل آینده لیگ به ایســنا گفت: در حال 
حاضر آماده هستیم که برنامه تیم را ببندیم اما 

منتظر اعلام تعداد ملی پوشان توسط فدراسیون 
هستیم تا بدانیم امکان جذب چند بازیکن دیگر 
را داریم.او در مورد تاثیر شــیوع کرونا بر شرایط 
والیبال بانوان بیان کرد: شــرایط لیگ امســال 
تا حدودی خاص اســت؛ با توجه به اوج گیری 
کرونا، مسابقات از حالت معمول خارج می شود و 
باید ببینیم فدراسیون چه برنامه ای دارد اما بعید 

می دانم که لیگ را مثل هر سال برگزار کنیم.
ســرمربی ســایپا تهران در ادامه افزود: ابتدا به 
ســلامتی بازیکنان فکر می کنــم چون علاوه 
بر آنها، پای خانواده و ســایر اطرافیان شان هم 
در میان اســت. در جلســه مان پیشنهاد شد که 
مسابقات امسال به صورت مجتمع برگزار شود 

اما مورد استقبال قرار نگرفت و می گویند لیگ 
باید به صورت رفت و برگشــت برگزار شــود. 
نمی توان تصمیم گرفت و باید منتظر  وضعیت 
کرونا باشیم. اگر باز هم محدودیت هایی اعمال 
شود امکان حضور بازیکنان در تمرین را نداریم، 
بنابراین باید ببینیم کرونا برایمان چه تصمیمی 
می گیرد چون ما نمی توانیم تصمیم گیری کنیم. 
هاشــمی در پایان گفت: اگر زمان لیگ را مثل 
هر ســال از آبان ماه در نظر بگیریم این سوال 
پیش می آید که امکان انجــام تمرینات مداوم 
تا زمان مســابقات را داریم؟ امیــدارم هر چه 
زودتر مشــکل کرونا حل شــود و مثل قبل به 

تمریناتمان بازگردیم.
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حسین رفیعی
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پاسخ ربیعی به شایعه درگیری لفظی روحانی و قالیباف
علی ربیعی، ســخنگوی دولت در رشــته توئیتی با اشــاره به شایعه 
درگیری لفظی روحانی و قالیباف در جلسه سران قوا نوشت: با کمال 
ناباوری خبری جعلی از جلسه سران قوا دیدم. دیروز از ابتدا تا انتهای 
جلسه حضور داشــته و تمام مذاکرات را نوشته ام. 15 نفر از سه قوه 
در آن جلســه بودیم، حتی یک کلمه از این خبر کذب صحت ندارد. 
او ســپس در توئیتی دیگر با هشتگ قالیباف نوشت:  نه  تنها صحت 
ندارد بلکه این آغازین صحبت های  قالیباف بود: »شرایط اداره کشور 
ســخت اســت. با همه وجود و توان پای کار هستیم. نیاز به همدلی 
و همراهی هر ســه قوه یک اصل اســت. » جلسه پر از همراهی و 
همدلی بــود. تردید ندارم جریانی در کمین هرگونه روزنه امیدآفرین 

در مردم نشسته است.

حریرچی: 200 نفر در مراسم عروسی و ۱000 نفر در یک 
مراسم ترحیم به کرونا مبتلا شدند

ایرج حریرچی، معاون وزیر بهداشت و درمان گفت: برگزاری مجالس 
و دورهمی های خانوادگــی مهم ترین علت افزایش آمار مبتلایان به 
کرونا ویروس گزارش شده اســت. وی با تاکید بر اینکه از وضعیت 
خوب فعلی نباید مغرور شــد، عنوان کرد: برگزاری یک عروســی و 
مجلس ترحیم می تواند وضعیت ســفید را به قرمــز تبدیل کند. در 
مواردی شاهد ابتلای۲00 نفر در یک مراسم عروسی و یک هزار نفر 

مبتلا در یک مراسم ترحیم بوده ایم.

احسان خواجه امیری به کرونا مبتلا شد
احسان خواجه امیری خواننده موسیقی پاپ از ابتلای خود به ویروس 
کرونا خبر داد. پیــش از این ابتلای چهره هایــی، چون یکتا ناصر، 
منوچهر هادی رضا بهرام و پیمان قاسم خانی به این بیماری رسانه ای 
شــده بود. احســان خواجه امیری خواننده موسیقی پاپ آخرین تک 
آهنگ خود در ســال ۹8 را با نام »بی قرار« در دســترس مخاطبان 

قرار داد.

افزایش قیمت گازوئیل یک دروغ بزرگ است
وزیر نفــت: افزایش قیمــت گازوئیل، یک دروغ بزرگ اســت که 
خارجی هــا به منظــور عصبانی و ناراحت کردن مــردم ایران به راه 
انداخته اند. هیچ برنامه، ایده، طرح و پیشــنهادی در هیچ ســطحی 
برای افزایش قیمت گازوییل وجود ندارد و با وجود تکذیب های مکرر 

باز هم این جنگ روانی را علیه مردم ایران ادامه می دهند. /فارس

آمریکا با خروج از برجام خود را بی آبرو و منزوی کرد
علی ربیعی ســخنگوی دولت:آمریکایی ها با خــروج از برجام مانع 
دســتیابی مردم ایران به منافع این توافقنامه شد و خود را در جهان 
بی آبرو و منزوی کردند. فرمایش های آرامش بخش و امید بخشــی 
که معظم له در شرایط دشوار و سخت جامعه ایران امروز بیان کردند 

و زمینه همکاری برای کاهش هرچه ســریعتر مشکلات و آلام ملت 
ترســیم شــد. در هیچ دوره ای بدخواهان ایران به این اندازه دارای 
قدرت چه در آمریکا و چه در کشور های کینه توز علیه ایران در منطقه 
و سایر کشور ها دارای قدرت نبودند و فشار تحریم ها بر اقتصاد ایران 
بر هیچ کشــوری اینچنین تحمیل نشده اســت. هیچ دوره ای مثل 
این دوره جامعه ما متحول شــده نبود و ضرورت پاســخ اجتماعی و 
اقتصادی به نیاز های جامعه از ضروریاتی است که شاید در دوره های 

قبل این چنین نیازمندی، تحریم و کمبود با هم نشده بود. /ایرنا

آرزو های حسن عباسی بعد از رئیس جمهور شدن
صفحه اینستاگرام منسوب به حسن عباسی، تصاویری را منتشر کرده 
که نشــان می دهد این چهره اصولگرا چه پیشنهادهایی برای اصلاح 
امور کشــور دارد. روز گذشته نیز خبر هایی در مورد کاندیداتوری این 

چهره جنجالی اعلام شده بود. /اعتمادآنلاین

از عادل آذر تا محمد عباسی و فروزنده در لیست نامزد های 
ریاست بر دیوان محاسبات

مجلس به روز های تعیین رئیس دیوان محاســبات نزدیک می شود 
و تا امروز نام چند نفر برای تصدی این کرســی در رســانه ها مطرح 
شده است. »عادل آذر« رئیس فعلی دیوان، یکی از گزینه های روی 
میز مجلس یازدهم برای ریاســت این نهاد نظارتی اســت. با اینکه 
لابی های مهرداد بذرپاش و نمایندگان نزدیک به او برای ریاست این 
دیوان شدت گرفته بود، به نظر می رسد شانس بذرپاش برای رسیدن 
به این کرســی کاهش یافته است. محمد عباسی، وزیر تعاون دولت 
نهــم و لطف الله فروزنده معاون پارلمانــی دولت احمدی نژاد نیز از 
دیگر گزینه هایی هستند که برای ریاست بر دیوان محاسبات نامشان 

وارد لیست شده است.
 

کنایه  مشاور لاریجانی به ضرغامی: در حد وزیر نبودند 
می خواهند رئیس جمهور شوند!

عــزت الله ضرغامی بعد از پایان مســئولیتش در صداوســیما خیلی 
کوشــید جای پایی در عرصه سیاســی برای خود بــاز کند. دوره ای 
صبحانه های سیاســی و فرهنگی او با شخصیت های پرحاشیه مورد 
توجه رســانه ها بود و دوره ای نیز چالش هایش با حسن روحانی در 
شــورای انقلاب فرهنگی بحث برانگیز شد. حالا او یک سال مانده 
به انتخابات ریاســت جمهوری 1۴00 فکر کاندیداتوری در سر دارد. 
منصــور حقیقت پور درباره الگوبرداری عــزت الله ضرغامی از علی 
لاریجانی برای کاندیداتوری در انتخابات ریاست جمهوری گفت: این 
قیاس را درست نمی دانم. ظرفیت انسان ها با هم فرق می کند. آقای 
لاریجانی یک شــخصیت تک بعُدی نبود که بعد از ترک صداوسیما 
نامزد انتخابات ریاســت جمهوری سال 8۴ شــود. وی افزود: آقای 
لاریجانی ســابقه معاونت ســپاه و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

را پیش از ریاســت صداوسیما بر عهده داشــت و بعد از صداوسیما 
نیز مدتی دبیر شــورای عالی امنیت ملی بــود. بعد هم وارد مجلس 
شــد و سه دوره ریاست قوه مقننه را به عهده گرفت. او فهم مسائل 
فرهنگی، اجتماعی، اقتصادی، امنیتی و سیاســی دارد و شــخصیتی 

جامع در طراز ریاست جمهوری محسوب می شود.
مشاور رئیس مجلس دهم با اشاره به نامگذاری سال پیاپی با عناوین 
اقتصادی، یادآور شد: حالا اگر یک برادری که فقط در حوزه فرهنگی 
فعالیت داشته بخواهد برای انتخابات ریاست جمهوری بیاید، به نظر 
نمی رسد شخصیت جامعی برای این جایگاه باشد. نامزد های انتخابات 
1۴00 باید توانمندی شان در حوزه نظریه پردازی حوزه اقتصادی بر 
ســایر موارد بچربد. هرچند امروز مشــکل فرهنگی هم داریم، آنچه 
بیش از ســایر عوامل مردم را اذیت می کنــد گرانی، بیکاری و تورم 
است. وی درباره صبحانه های سیاسی و فرهنگی عزت الله ضرغامی 
و تلاش او برای ارتباط گیری با ســلایق مختلف، اظهار کرد: دولت 
قهوه خانه نیســت که با صبحانه خوردن بشــود مشکلات کشور را 
حل کرد. عرصه اداره کشــور فکر، اندیشه، گذشت، ایثار و فداکاری 
می خواهد. در ریاســت جمهوری روزی ۲0 ســاعت باید کار کرد و 
تحمل شــنیدن ســخت ترین انتقاد ها را هم باید داشت. ضمن آنکه 

باید با اقشار مختلف مردم بتوان صحبت کرد و مباحث را جلو برد.
 

کنایه های جواد امام به حسین الله کرم
یک چهــره اصلاح طلب گفــت: الله کرم ماموریــت تخریب چهره 
اصلاح طلبــان و ناامید کردن جامعه را دارد.حســین الله کرم، رئیس 
شــورای هماهنگی حــزب الله، در خصــوص وضعیــت کاندیدای 
اصلاح طلبان در انتخابات 1۴00 گفت: »اصلاح طلبان متوجه شــدند 
حتی در وضعیت مشارکت حداکثری هر سه آقایان صفایی فراهانی، 
مصطفــی معین و محمدرضا خاتمی تائید صلاحیت نخواهند شــد، 
چون در زمره رجل سیاسی قرار نمی گیرند؛ بنابراین، به سمت حمایت 
از سیدحســن خمینی خواهند رفت.« »جواد امام«، معاون وزیر نیرو 
در دولــت اصلاحات و مدیرعامل بنیاد بــاران، در واکنش به اظهار 
نظرات الله کرم به برنا گفــت: الله کرم از طرف اصلاح طلبان کاندیدا 
معرفی می کند و در عین حال خودش هم رجلیت سیاسی کاندیداها 
را رد می کنــد، من به او تبریک می گویم چراکه ظاهراً اصلاح طلبان 
به الله کرم نیابت و ماموریت دادند و براین اســاس برای خود کاندیدا 
انتخاب می کند و خودش هم به جای شــورای نگهبان اظهارنظر و 

رجلیت سیاسی کاندیداها را رد می کند.

این چهره اصلاح طلب افزود: شــیوه حضور افراد در انتخابات به این 
صورت اســت که یا خود فرد و یا احزاب آنهــا را به عنوان کاندیدا 

معرفــی کند؛ لذا به این جهت به او تبریــک می گویم چون خود ما 
هم خبردار نبودیم. گفتیم که از او ســوال کنیم به چه صورت است.

امــام تصریح کرد: الله کرم ماموریت تخریــب چهره اصلاح طلبان و 
ناامید کردن جامعه را دارد. در واقع افرادی از این قبیل به دنبال عدم 
مشــارکت مردم هســتند که به ازای آن سرنوشت انتخابات ریاست 

جمهوری را مانند انتخابات مجلس یازدهم رقم بزنند.
 

حمله ترکان به مجلس؛ نمایندگان فقط حرف می زنند!
مشــاور پیشــین رئیس جمهور می گوید: به دلیل اینکــه نمایندگان 
مشــکل اصلی را نشــناخته اند قادر به حل مســائل کشور نخواهند 
بود.»اکبر ترکان«، مشــاور پیشــین رئیس جمهور و فعال سیاســی 
اصلاح طلــب، در گفتگو بــا برنا درباره تندروی هــای مجلس علیه 
دولت گفــت: نمایندگان کنونــی مخالفین رقابت هــای انتخاباتی 
هســتند و جبهه مقابل رئیس جمهور در انتخابات های گذشته بودند. 
رئیس جمهور اســتیضاح نمی شود و نمایندگان تنها حرف می زنند.او 
درباره مجلس یازدهم اظهار کرد: این مجلس حاصل رقابت اصولگرا 
با اصولگرا بوده چون کاندیداهای اصلاح طلبان تائید صلاحیت نشدند 
لذا اصولگرایانی که در انتخابات  گذشــته رقیب رئیس جمهور بودند، 

حالا در مجلس هستند.
تــرکان افزود: در ایران رقبا یک نفس بــا رئیس جمهور پیروز مقابله 
می کنند تــا او را از پا بیندازند. اقدامات ایــن مجلس که می خواهد 
همه نارسایی های مجلس را متوجه رئیس جمهور کند نادیده گرفتن 
دشــمنی های ایالات متحده است. آیا مشکلات کشور به تصمیمات 
رئیس جمهور و هیــات وزیران یا به تحریم هــای ظالمانه  آمریکا و 
ترامپ برمی گردد؟ اثرات تحریم و دشــمنی های اسرائیل، عربستان 
و آمریکا را نمی توان نادیده گرفت. این فعال سیاســی اصلاح طلب با 
اشاره به نامه دوازده رئیس کمیسیون مجلس به رئیس جمهور عنوان 
کرد: در نامه ای که دوازده رئیس کمیســیون به رئیس جمهور نوشتند 
در واقع این مســائل را نادیده گرفتند و همه مسائل را رئیس جمهور 

برگردانده اند.
 

فعال اصولگرا: احمدی نژاد به جریان اصولگرایی ضربه زد
فعال اصولگرا گفت: جریان اصولگرایی بعد از ضربه ای که از احمدی 
نژاد خورد، دیگر نتوانســت یک گفتمان غالب را مطرح کند.حسین 
کنعانــی مقدم دبیرکل حزب ســبز در گفتگو با باشــگاه خبرنگاران 
جوان، با اشاره به شانس پیروزی جریان اصولگرا در انتخابات ریاست 
جمهوری 1۴00 گفت: الان شــرایط به گونه ای اســت که مجلس 
یازدهم در اختیار جریان اصولگرایی است و کارنامه این مجلس برای 
انتخابات آینده تعیین کننده است.او ادامه داد: اگر این مجلس بتواند 

به شعار هایی که داده عمل کند و یک کارنامه مثبتی از خودش ارائه 
دهد می توان گفت که شانس پیروزی در انتخابات ریاست جمهوری 
را دارد؛ اما اگر نتواند آن اهدافی را که تعیین کرده، شعار هایی که داده 
و همچنین به ســخنان مقام معظم رهبری جامه عمل بپوشاند، نباید 
توقع داشته باشد که حتی اصولگرایان هم برای کاندیدای هم جناح 

خودشان چندان رغبت نشان دهند.
 

کمیسیون امنیت ملی از ظریف دلجویی کرد
عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: قطعا 
بعــد از بیانات رهبری، رفتار نمایندگان با دولت تغییر می کند و طبق 
گفته رهبری عمل خواهیم کرد. »فداحســین مالکی«، نماینده مردم 
زاهدان و عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس، در 
گفتگو با برنــا در رابطه با »دیدار نمایندگان با رهبری« گفت: دیدار 
نمایندگان با مقام معظم رهبری دیداری مهم و حســاس محسوب 
می شــود، زیرا رهبری، همه مسائل درون کشور و شرایط بین المللی 
را تبیین فرمودند و راهکار های اصلی در این شرایط خاص کشور را، 
پیــش روی مجلس قرار دادند. تعامل با قوا، بحث نظارتی مجلس و 
سیاست های کلان در یک سال باقی مانده دولت، همه از موضوعات 
مهم به شمار می رود. خط مشی و استراتژی مجلس یازدهم بر اساس 

بیانات رهبری شکل خواهد گرفت.
او در ادامــه در خصوص »اطمینان رئیــس مجلس به رهبری مبنی 
بر به حاشــیه نرفتن مجلس« گفت: تاکیــد رهبری در خصوص به 
حاشــیه نرفتن مجلس تاکید درستی اســت، مجلس نباید به حاشیه 
برود. دولت و مجلس باید در کنار هم مشــکلات مردم را حل کنند. 
رهبری در دیــدار با نمایندگان به مســائل فرهنگی ورود نکردند و 
محور صحبت های ایشــان موضوعات اقتصادی بود. مجلس بنا دارد 
مشــکلات دولت را حل کند.مالکی در خصوص بیانات رهبری مبنی 
بــر توهین و هتک حرمت نکردن به وزرا گفت: نباید به وزرا توهینی 
صــورت گیرد. قطعا بعد از بیانات رهبری رفتــار نمایندگان با دولت 
تغییر می کند و طبق گفته رهبری عمل خواهیم کرد. در اوایل هفته 
که ظریف در جلسه کمیسیون امنیت ملی حضور یافت با او صحبت و 
دلجویی شد و جلسه خوبی بود. توهین و حرکت های احساسی زیبنده 
مجلس نیســت و مجلس نباید به چنین موضوعاتی ورود کند.او در 
خصوص استیضاح رئیس جمهور گفت: موضوع سوال از رئیس جمهور 
با اســتیضاح متفاوت است، سوال از رئیس جمهور انجام می شود، اما 
استیضاح رئیس جمهور به مصلحت نظام نمی دانم. در فرمایشات آقا 
تعامل با دولت مطرح شد. امیدوارم بعد از صحبت های رهبری شاهد 

چنین رفتار هایی از نمایندگان نباشیم.
منبع: تابناک

آرزو های حسن عباسی بعد از رئیس جمهور شدن/ حمله ترکان به مجلس؛ نمایندگان فقط حرف می زنند!/ کمیسیون 
امنیت ملی از ظریف دلجویی کرد/ کمیسیون امنیت ملی از ظریف دلجویی کرد

شرایط ویژه اشتراک انبوه روزنامه صبح امروز  
برای پیک موتوری ها،باربری ها 

و شرکت های خدماتی

0 9 3 6 0 5 6 6 6 3 6 با ما تماس بگیرید: 
0 9 1 5 2 5 6 0 0 9 1  -  


